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¡Vendemos su piso Rápido!

www.clauassessors.com
697 75 89 98

Claudio Huguet

Gestión profesional inmobiliaria
El Baix Llobregat diu 'NO'
a la independència

Junts pel Sí es van imposar per nombre de 
vots, però la suma dels unionistes van ser molt 
superior als de la coalició nacionalista i la CUP. 

Pàgines centrals  8-9

Foto: Aj. Castelldefels
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LA PREMSA DELBAIX no 
es fa responsable de la veracitat de 
la publicitat ni dels articles aliens 
a aquesta redacció. Es prohibeix 
la publicació, còpia o difusió de 
qualsevol tipus d'imatge, logotip, 
disseny, fotografía o continguts 
d'aquesta publicació sense el previ 
consentiment de l'editor, així com 
dels respectius propietaris intel-
lectuales dels mateixos. L'empresa 
es reserva el dret de tramitar 
accions legals si es fa un ús il-legal.

Podrà trobar el nostre diari 
distribuït en les següents 
poblacions:
CORNELLÀ DE LLOBREGAT
ESPLUGUES DE LLOBREGAT
SANT JOAN DESPÍ
SANT FELIU DE LLOBREGAT
SANT JUST DESVERN
MOLINS DE REI
SANT VICENÇ DELS HORTS
TORRELLES DE LLOBREGAT
LA PALMA DE CERVELLÓ
CORBERA DE LLOBREGAT
PALLEJÀ
SANT CLIMENT DE LLOBREGAT
SANT BOI DE LLOBREGAT
VILADECANS
GAVÀ
CASTELLDEFELS
EL PRAT DE LLOBREGAT
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Fedefarma, la primera 
cooperativa en volum 
de facturació de Cata-

lunya i una de les principals 
distribuïdores farmacèuti-
ques d’Espanya amb més 

de 3.000 socis, ha aterrat a 
Gavà.
Des d’avui, la cooperativa 
disposa oficialment a la lo-
calitat del Baix Llobregat del 
seu centre logístic, que ha 
suposat una inversió de 30 
milions d’euros i s’ha con-
vertit ja en un dels més mo-
derns d’Europa, han explicat 
fonts de la companyia.
El centre, de 14.000 metres 
quadrats, preparat per a la 
gestió de més de 40.000 re-
ferències d’estoc que circu-
len per quatre quilòmetres 
de cintes transportadores, 
ha estat inaugurat aquest 

mes, durant un acte que ha 
comptat amb la presència 
del president de la Generali-
tat, Artur Mas.
El president de Fedefarma, 
Lluís Barenys, ha indicat que 
la cooperativa té capacitat 
per a tenir ellestides 30.000 
comandes diàries només en 
una hora i 30 minuts.
Barenys, qui s’ha mostrat 
comprensiu i solidari amb 
les restriccions aplicades per 
Mas al sector de la salut, li 
ha recordat, d’altra banda, 
que la viabilitat econòmica 
de moltes farmàcies “està en 
joc, i que l’endarreriment del 

pagament de la factura de la 
prestació farmacèutica per 
part de Salut agreujarà en-
cara més la situació”.
“Podem ser comprensius 
amb les mesures de conten-
ció però no podem ser-ho, 
en cap cas, amb els impa-
gaments”, ha afegit el pre-
sident de Fedefarma, una 
cooperativa que té com a 
principal activitat la distri-
bució de medicaments a las 
farmàcies, i que també dis-
posa de serveis de formació, 
assessorament tècnic, ser-
veis informàtics, gestió de 
compres i màrqueting.

Allau de parelles de fet fraudulentes 
a Martorell

MARtoRELL

L’Ajuntament de Marto-
rell ha decidit canviar el 
reglament de parelles 

estables i, a partir d’ara, de-
manarà un mínim d’un any 
d’empadronament als que 
solicitin poder accedir al re-
gistre com a parelles de fet.
La modificació de la norma 
arriba després que els ges-
tors municipals hagin detec-
tat un augment sospitós de 
sol·licituds.

Tot i que no han pogut apor-
tar una xifra exacta de peti-
cions, fonts municipals han 
assegurat a aquest mitjà que 
“el nombre de parelles de 
fet dels tres o quatre últims 
mesos era idèntic pràctica-
ment al de tot l’any anterior”.
Homes paquistanesos amb 
dones espanyoles gitanes
La majoria de parelles de fet 
“sospitoses” estaven forma-
des per homes estrangers 

(del Marroc i del Paquistan, 
per exemple) i dones autòc-
tones de raça gitana.
Tant els uns com les altres 
provenien d’altres locali-
tats. ”No cal ser detectiu per 
adonar-se que ens trobàvem 
davant d’un clar frau”, han 
sintetitzat les citades fonts.
L’objectiu dels primers era 
obtenir per la via ràpida 
el permís de residència al 
nostre país, mentre que el 

d’elles era purament econò-
mic: obtenir els diners que 
els exigien a canvi de la unió.

Procés finalitzat en 
només un dia
Les presumptes parelles 
formalitzaven el procés en 
un mateix dia, gairebé au-
tomàticament, beneficiant-
se de la major facilitat dels 
tràmits que en el cas del ma-
trimoni.

A més, viatjaven fins a Mar-
torell per aprofitar-se del 
fet que, a diferència del 
que passa a altres ciutats 
de l’àrea metropolitana de 
Barcelona, no es demanava 
cap antiguitat al padró mu-
nicipal.
Els dirigents de Marto-
rell confien que, després 
del setge, acabi definitiva-
ment l’auge de registres de 
parella de fet sospitoses.

L’Ajuntament es veu obligat a modificar el reglament i demanarà un any d’empadronament per tenir accés al registre
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Podrà trobar el nostre diari distri-
buït en les següents poblacions:

CORNELLÀ DE LLOBREGAT 
ESPLUGUES DE LLOBREGAT
SANT JOAN DESPÍ 
SANT FELIU DE LLOBREGAT
SANT JUST DESVERN 
MOLINS DE REI 
SANT VICENÇ DELS HORTS 
PALLEJÀ 
SANT CLIMENT DE LLOBREGAT
CASTELLDEFELS 
GAVÀ 
VILADECANS

http://es- es. facebook .com/ 
laPremsaDelBaix

segueix-nos a:

twitter.com/lapremsadelbaix

segueix-nos a:

SOCIETAT

En www.lapremsadelbaix.es 
podrà veure els continguts 
d'aquest diari i molt més:

lapremsadelbaix.es

Blogosfera
La secció de blogs dels 
col·laboradors de LPDB

Edición impresa
Per descarregar tota 
l'hemeroteca de LPDB

PUBLICITAT
93 470 01 05

Amplia aquesta informació a: www.lapremsadelbaix.es

La línia 158 
d’autobús ha 
deixat de funcionar 

Dos ferits per una 
explosió de gas a 
un pis del Prat

Aquesta mesura està 
inclosa en el marc del Pla 
de Racionalització de la 
Gestió de l’empresa.

Una dona de 30 anys i el seu 
fill, de cinc, presenten crema-
des després de la deflagració 
de dues ampolles de butà

Un grup d’infermers 
especialistes en sa-
lut mental del Parc 

Sanitari Sant Joan de Déu, 
ubicat a Sant Boi de Llo-
bregat, ha estat guardonat 
amb el XIII Premi Nacional 

d’Investigació d’Infermeria, 
atorgat per l’Hospital Uni-
versitari Marqués de Valde-
cilla de Cantabria.
El premi es va lliurar a San-
tander el 16 de desembre. 
L’infermer especialista en 

salut mental Hilari Andrés, 
investigador principal del 
projecte, que porta per títol 
Validación de la Escala de 
Predicción y Evaluación del 
Riesgo de Violencia (EPERV) 
i que és el resultat de més de 

quatre anys de recerca sobre 
el terreny, amb pacients del 
centre i també d’externs.
L’objectiu del projecte és 
predir i evaluar els riscos de 
violència que pot presentar 
cada pacient amb un tras-
torn mental greu, ja sigui 
cap als altres o cap a sí ma-
teix (autolesions, suicidi).
Aquest risc ha estat evaluat 
amb un qüestionari de 55 
indicadors. Pel que fa a la 
seva aplicació, l’instrument 
serà validat per infermeria 
tot i que pot ser administrat 
per qualsevol professional 
sanitari format i recolzat per 
la guia EPERV, segons han 
informat des de l’hospital a 
través d’un comunicat.
En el cas del centre de salut 

mental de Sant Boi, el treball 
es portarà a terme amb una 
mostra de 220 usuaris in-
gressats.
L’estudi ha estat seleccio-
nat pel jurat entre els 32 
projectes presentats -el 
major nombre de treballs 
presentats des de l’inici del 
certament- procedents de 
Madrid, Catalunya, País Basc, 
Castilla-La Manxa, Canàries i 
Cantabria.
A més de l’esmentat investi-
gador principal Hilari Andrés, 
han participat al projecte els 
infermers Mar Pica, Sonia 
Monedero, Oscar Rosillo, Jor-
di Quilez, Joaquín del Pino, 
Verónica García, Loli Domín-
guez, Alexandrina Foix, Núria 
Moreiras i Alfonso Molina.

Infermers del psiquiàtric de Sant Boi reben un premi nacional
SAnt boi

Hilari Andrés és l’investigador principal d’un projecte per a 
predir el risc de violència en malalts mentals

Gavà acull la nova seu d’una gran cooperativa farmacèutica
GAvà

Fedefarma, una de les principals distribuidores 
espanyoles de medicaments, instal·la un 
modern centre logístic a la localitat

Se traspasa 
RESTAURANTE-PIZZERÍA 

EN CoRNELLà. 

Local de 250m2 
700€/mes alquiler en 

funcionamiento.

Tel: 609 16 99 03

Distribuït a:

· Ajuntaments
· Mercats municipals
· Administracions de loteries
· Fleques
· Bencineres
· Centres comercials
· Botigues d'alimentació
· Fruiteries
· Cafeteries
· Bars
· Restaurants
· Estancs
· Resta de comerços    
de les principals zones    
comercials de cada    
població

ANUNCIA'T EN 
AQUEST DIARI 

des de 25€/mes
Telèfon:  615 87 33 44

SOCIETATPropera
edició: 16

Novembre

Persianas Peña

Fundada en 1950

Presupuestos sin compromiso

en Facebook: Persianas Peña c/Ramoneda,70 93 375 15 14 Cornellà de Llobregat

STOP

MOSQUITOS

·Motores
·Reparaciones
·Stores
·Celosías

·Persianas
·Toldos
·Mosquiteras
·Ventanas PVC/Aluminio

Es tracta del sisè partit judicial a Catalunya on el Departament de 
Justícia desplega la implantació de l’oficina judicial, després de Girona, 
Olot, la Seu d'Urgell, Cornellà de Llobregat i el Vendrell

La Sala Diadema serà esce-
nari el 24 d’octubre de la 
presentació oficial del pro-

jecte “La Corbera de les 15.000 
meravelles”. Un projecte que se 
centra en la dinamització del 
municipi en tres eixos: turisme, 
Comerç i emprenedoria. Aquest 
projecte de l’Ajuntament s’ha 
anat perfilant gràcies a la parti-
cipació de la ciutadania que ha 
assistit a les diferents reunions 
convocades amb la intenció de 
rebre aquelles aportacions, crí-
tiques, necessitats o idees.

Els clubs Riviera i 
Saratoga de Castelldefels 
continuaran tancats 
El consistori ha manifestat que els dos locals en cap cas 
podran reobrir el negoci perquè no donarà la llicència 
municipal tot i la sentència del Tribunal Suprem

L’Ajuntament de Castelldefels 
ha decidit no tornar a donar 
les llicències municipals als 

clubs Riviera i Saratoga. Una de-
cisió del consistori municipal que 
ha fet pública després que el Tri-
bunal Suprem rebaixés les penes 
a les persones que van ser con-
demnades per la secció novena de 
l'Audiència de Barcelona el maig 
de 2014 en el judici dels prostíbuls 
Riviera i Saratoga, així com suspen-
gués la clausura d'aquests dos lo-
cals. D'altra banda, l’Ajuntament va 
expressar el seu absolut respecte a 
la decisió del Tribunal Suprem.

Cal recordar que ambdós locals 
van ser clausurats per l'Ajuntament 
el 2014, d’acord amb la normativa 
que permet retirar la llicència mu-
nicipal si l'immoble manté dos anys 
d'inactivitat. La retirada de la llicèn-
cia és ferma en el cas del Saratoga, 
que en cap cas pot reobrir el negoci. 
Pel que fa al Riviera, l'empresa va 
presentar un recurs que, a parer de 
l'Ajuntament, contenia un defecte 
de forma, per la qual cosa va ser im-
pugnat pels serveis jurídics munici-
pals. Aquesta impugnació es basa 
en el fet que el recurs va ser presen-
tat per l'administració concursal que 
tenia intervinguda aquesta empresa 

i per un soci accionista del Riviera. 
L'Ajuntament entén que no eren els 
representants legals autoritzats per 
presentar aquest recurs. Ara mateix 
aquest assumpte està encara per 
resoldre i està en mans del Tribunal 
Superior de Justícia de Catalunya. Per 
tant, tampoc es pot reclamar una res-
titució d'aquesta llicència municipal.

Ordenança
D'altra banda, l'ordenança de Civisme 
i de l'Ús de l'Espai Públic de Castellde-
fels impedeix que puguin obrir nous 
establiments dedicats a la prostitu-
ció. La normativa estableix que no es 
concedirà cap llicència d'obertura per 
establiments de pública concurrència 
on s'exerceix la prostitució si no res-
pecten dos supòsits. En primer lloc, 
estar a una distància mínima de 3.000 
metres en línia recta, respecte als cen-
tres docents i aquells locals de lleure 
destinats a menors d'edat o que per 
la naturalesa de l'activitat comporti 
l'assistència de menors. En segon lloc, 
guardar aquesta distància entre dos 
locals dedicats a aquesta activitat. 
Aquestes restriccions impedeixen a la 
pràctica cap nova obertura.

El partit judicial del Prat de Llo-
bregat disposa des d’aquest 
mes d’una nova oficina judi-

cial, que suposa una nova manera 
de racionalitzar el treball que es du 
a terme a les oficines judicials. Així 
doncs, el municipi baixllobregatí 
compta amb les unitats proces-
sals de suport directe de primera 
instància i instrucció, així com del 
Servei Comú Processal General i el 
Servei Comú Processal d’Execució, 
que potencien l’especialització 
dels funcionaris, un dels objectius 
essencials de l’oficina judicial.

El Prat de Llobregat és, després de 
Cornellà de Llobregat i el Vendrell, 
el tercer partit judicial de Cata-

lunya on s’implementa de forma 
global el Servei Comú Processal 
d’Execució. Aquest Servei té com 
a funció primordial fer els tràmits 
necessaris per executar les reso-
lucions judicials i processals, que 
s’han de complir de manera forço-
sa.El Servei Comú Processal Gene-
ral assumeix les tasques de suport 
de caràcter més general (registre 
i repartiment, actes de comuni-
cació, correu, atenció al públic i 
professionals, entre d’altres).Les 
unitats processals de suport direc-
te s’encarreguen d’assistir direc-
tament els jutges i magistrats en 
l'exercici de la funció jurisdiccional 
i tenen assignat el personal indis-
pensable per dur a terme aquestes 

funcions. La direcció dels serveis 
comuns processals correspon als 
lletrats de l’Administració de justí-
cia (antics secretaris judicials).

El Prat compta amb el nou model 
organitzatiu d'oficina judicial 

Corbera vol potenciar 
el turisme, comerç 
i emprenedoria del 
municipi

Apartir d’un estudi, demanat 
reiteradament pel territori, 
s’ha conclòs que l’ús de la 

pista transversal de l’Aeroport 
de Barcelona-el Prat en les ope-
racions d’arribada s’ampliarà 1 
hora diària de dilluns a diven-
dres i fins a 13 hores durant els 
caps de setmana. Així, els dies 
feiners, la configuració preferent 
nocturna s’avançarà a les deu de 
la nit i es mantindrà fins a les set 
del matí. Els dissabtes es man-
tindrà fins a les deu del matí i es 
tornarà a aplicar a les cinc de la 
tarda del mateix dissabte fins a 
les 10 del matí de diumenge.

S’ampliarà l’ús de la 
pista transversal per 
minimitzar els sorolls

Representants del consistori 
amb l’alcaldessa al cap-
davant es van reunir amb 

David Prat, subdirector general 
d’Infraestructures de Transport 
Terrestre de la Generalitat per 
tractar el les mancances que té 
l’actual servei d’autobús. Es van 
reclamar un canvi en els horaris 
i una major freqüència dels ma-
teixos i un increment en la se-
guretat dels desplaçaments pel 
que fa a la línia 902 d’autobusos.

L’Ajuntament de Begues 
reclama millores en el 
servei d’autobús

Esquerra Republicana de Vi-
ladecans va aconseguir el 
compromís ferm del Depar-

tament de Territori i Sostenibilitat 
d’iniciar al més aviat possible les 
obres del tram de carril bici pen-
dent que ha de permetre enllaçar 
el nucli urbà de Viladecans amb la 
platja. Es tracta d’una actuació llar-
gament esperada i reivindicada 
per la població que finalment veu-
rà la llum gràcies a la insistència i 
pressió dels republicans locals.

Viladecans tindrà 
un carril bici que 
connectarà la ciutat 
i la platja



3Octubre 2015 | LA PREMSA DELBAIX.es

OFICINAS CENTRALES:
Travessera de les Corts, 310
(frente mossos d'esquadra)

 08029 BARCELONA

c/Pareto (parada exterior 
núm. 23-24 del Mercat Santa Eulàlia)

08902 L’Hospitalet de Llobregat

Super Oferta  
AIRE ACONDICIONADO 
MITSUBISHI ELECTRIC

MSZ-HJ25VA
2150 Gg/h
2705 Kc/h

1276€

35€/Mes
Pago al contado

1.160€
INSTALACIÓN

Incluida

Pago 
al contado 

9% DESCUENTO
 todo incluido

 e IVA

PRESUPUESTO GRATUITO TEL. 
93 490 96 45
facebook.com/moherclima

www.moherclima.com

¡Gracias por confiar en Ciutadans!
Desde el pasado día 27 de septiembre, Ciutadans se ha convertido 
en la segunda fuerza en el Parlament de Catalunya tras conseguir 
25 diputados, con el 17,9% de los votos y más de 700.000 votos, 
lo que supone un ascenso de 14 diputados, 425.000 votos y diez 
puntos en estas elecciones catalanas respecto de las del 2012. 
Ciutadans, liderado por Inés Arrimadas, se convierte así en el primer 
partido de la oposición en el Parlament, superando en nueve y 14 
escaños a PSC y PP, respectivamente, siendo la segunda fuerza 
política en las cuatro provincias de Cataluña. 

En nuestra comarca Ciutadans ha sido la segunda fuerza política 
con un 23,48% de los votos; Primera fuerza en 8 municipios (Abrera, 
Gavà, Sant Boi, Castelldefels, El Prat del Llobregat, Esplugues del 
Llobregat, Sant Andreu y Viladecnas) y segunda en los 22 municipios 
restantes. Por tanto, el Baix Llobregat, comarca socialista por 
excelencia conocida como el “cinturón rojo”, se ha tornado naranja.

Respecto a las fuerzas independentistas, si bien han logrado la 
mayoría absoluta de los escaños del Parlament, no han obtenido la 
mayoría de los votos emitidos. Por tanto, los catalanes han dicho no al 
reto separatista de Artur Mas y ERC dándoles la espalda en las urnas.

A la vista de los resultados obtenidos, desde Ciutadans consideramos 
que ha llegado el momento de reconstruir puentes entre los catalanes 
para que todos aquellos que han votado sí a la independencia vuelvan 
a reengancharse al proyecto común español, un proyecto donde se 
gobierne de verdad, se cree empleo, se reactive la economía, se luche 
contra la corrupción y se recuperen los servicios sociales básicos, 
sanidad y educación. Y este proyecto sólo lo puede liderar Ciutadans.

Carlos García Ajenjo
Portavoz adjunto del grupo municipal Ciutadans Gavà

LOCAL DE OFICINAS COMPLETAMENTE EQUIPADAS 
EN ESPLUGUES DE LLOBREGAT

IMPRESIONANTE CHAFLÁN DE 14 METROS DE FACHADA 
COMPLETAMENTE DIÁFANO DISTRIBUIDO EN 2 PLANTAS

1ª planta de 117 metros apta para sala polivalente
 o almacén con gran recepción y baño.
2ª planta de 107 metros 
con divisiones de máxima calidad, 
3 despachos + 1 despacho principal de dirección, 
+ sala de reuniones, + 1baño y un pequeño office.

Las instalaciones cuentan con suelo de terrazo en todo el piso, 
menos en el despacho principal y sala de reuniones de parquet. 
instalación de aire acondicionado por conductos industrial frio/
calor independiente en cada planta, hilo musical independiente en 
cada estancia, instalación completa de red informática y televisión.

Información: 615 873 344    http://local.godoweb.net

Sala Polivalente

PARTICULAR URGE VENDER LOCAL EN 
ESPLUGUES DE LLOBREGAT

LOCAL COMPLETAMENTE AMUEBLADO Y LISTO PARA CUALQUIER 
DESPACHO PROFESIONAL (FRENTE JUZGADOS ESPLUGUES)
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Los hijos se van
La familia, ese estamento 
social que nos da vida, 
nos sostiene, nos moldea 
,nos marca y sella en 
nosotros una forma de 
ver el mundo particular 
y "normal".

Hoy nuestros hijos mar-
chan al mundo a estu-
diar, a buscar trabajo, a 
encontrar un lugar don-
de desarrollarse y así es-
cribir su historia.

Algo ha cambiado el bi-
nomio estudio=trabajo 
se rompe ya no hay ecua-
ciones exactas.

¿Qué sostiene a nuestros 
hijos en su marcha?¿qué 
legarles para que cami-
nen seguros?.

Un punto importante es 
el amor entendido como 
una mirada cálida que 
sella un abrazo interno 
transmitiéndole seguri-
dad.No es darlo todo, es 
estar ahí,  cerca.

Si tiene miedo ayúdale a 
poner palabras, dale tu 
mano invisible y firme.

El punto de al lado es el 
famoso límite, ese marco 
tan  necesario como el 
cariño, en muchos casos 
complejo de medir. No 
todo, no nada, saber decir 
basta desde el principio, 
dejar que se equivoque, 
observar que hace con el 
error, empujarlo a reparar, 
a repetir , a buscar.

El estar en el mundo, en-
señarle quien es, que le 
rodea, como somos, de 
donde venimos.

Como cuidar su cuerpo, 
su mente , sus pares y sus 
impares.

Saber de sus impulsos, 
aprehender de los tiem-
pos.

Diferenciar lo que es im-
portante y lo que no, dar 
un lugar a la vida y acom-
pañarnos en la muerte.

Tener espacios sin pala-
bras para sentir.

Transmitirles que la vida 
es finita e inmensa, que 
hay etapas, que hay 
cambios, que existen 
señales que se repiten 
y es bueno pararse a 
pensar que nos dicen.

Dejarlos marchar, ver 
cómo engrosan sus tron-
cos, hacen sus frutos, 
pierden sus hojas, flore-
cen. Viven.

SOCIETAT

T. 93 656 68 67

www.construclam.com | contacto@construclam.com

Construccions S.L

Fundada en 1995, se ha consolidado como 
empresa constructora de referencia, gracias 
a su alto grado de profesionalidad y servicio.

REHABILITACIÓN INTEGRAL DE EDIFICIOS  -  TRABAJOS VERTICALES
MANTENIMIENTO DE EDIFICIOS Y NAVES INDUSTRIALES 

OBRA NUEVA  -  REFORMAS INTERIORES Y DECORACIÓN  -  DEPARTAMENTO DE ARQUITECTURA 
PROYECTOS DE OBRA MAYOR Y MENOR   -  TRAMITACIÓN DE LICENCIAS DE OBRA Y SUBVENCIONES

SE REALIZAN LOS PRESUPUESTOS SIN COMPROMISO

L’Ajuntament de Sant Boi desconnecta i 
precinta les antenes del carrer Rubió Lluch 
El consistori municipal va instar el passat setembre a Vodafone a desmantellar-les 
i en el cas que no ho faci serà el mateix ajuntament el que ho realitzarà

Segons un comunicat la 
Plataforma de Marianao 
Contra les Antenes de Te-

lefonia Mòbil al Nucli Urbà, el 
passat 7 de setembre, inspec-
tors de l´Ajuntament de Sant 
Boi van desconnectar i precin-
tar la instal·lació de les antenes 
de telefonia mòbil de Vodafo-
ne al carrer Rubió i Lluch, que 
han deixat d´emetre. A més, 
segons la plataforma, el con-
sistori municipal ha instat a 

Vodafone que desmantelli les 
antenes. En el cas que no faci 
el mateix Ajuntament proce-
dirà al seu desmantellament.

Des de la la Plataforma de Ma-
rianao Contra les Antenes de 
Telefonia Mòbil al Nucli Urbà 
“volem felicitar-nos totes i tots 
perquè, amb la participació 
activa dels veïns i veïnes, s´ha 
aconseguit l´objectiu de des-
mantellar aquestes antenes. 

També volem agrair també a 
tots els grups polítics que han 
donat suport a aquesta pro-
posta, i a totes les entitats, ins-
titucions, professionals, etc... 
que han assessorat i donat su-
port des del primer moment 
aquesta intensa lluita que es 
va iniciar el passat 4 de març.”

D’altra banda, també el 
comunicat assegura que 
es continuarà “lluitant per 

garantir que la cobertura 
de la telefonia mòbil es faci 
d’acord amb la protecció 
de la salut dels veïns i veï-
nes.  Aquesta lluita torna 
a confirmar que, gràcies 
a l´organització popular i 
de base, articulant-se amb 
els moviments socials, i al 
treball conjunt amb les ins-
titucions públiques i les or-
ganitzacions polítiques,   és 
possible canviar la realitat.”

Hi haurà zona blava 
a Sant Vicenç dels Horts

El debat ciutadà organitzat per l’Ajuntament va con-
cloure que és necessària la zona blava, malgrat que 
caldrà reduir places, i proposa que s’impulsi una ta-

rifa simbòlica durant la primera mitja hora com es fa en 
d’altres localitats. Aquestes són les tres principals con-
clusions que s’han extret del procés participatiu. En el 
debat, hi van participar la Unió de Botiguers, la Federa-
ció d’Associacions de Veïns, una Comissió Tècnica de 
l’Ajuntament i quatre persones a títol individual. 

El III Fòrum "Defensors i defensores 
dels drets humans"

Més de 900 escolars de Sant Boi van participar en 
l’edició d’enguany que va presentar com a nove-
tat l'ampliació de l'activitat a tres fòrums, un per 

a l'alumnat de l'ESO i dos específics per a Batxillerat. Els 
joves van poder escoltar, preguntar i reflexionar conjun-
tament sobre els drets humans amb tres referents inter-
nacionals com Maryam Al Khawaja, defensora del dret a la 
llibertat d'expressió a Bahrein; Yolanda Oquelí, defensora 
guatemalenca pel dret al medi ambient, i Helena Maleno, 
defensora del dret a la lliure circulació de les persones mi-
grants, especialment a la frontera de Ceuta i Melilla. 

Menys consum de llum a Sant Climent 

En el marc de les polítiques de sostenibilitat i estalvi 
energètic que impulsa l'Ajuntament han estat substi-
tuïdes en la seva totalitat les lluminàries de dos dels 

principals espais públics (la plaça de la Vila i la rambla Rie-
ra). Els treballs permetran d'aquesta passar dels sistemes 
de vapor de sodi a la tecnologia LED amb una rebaixa en 
el consum que suposarà més del 50%. La inversió supo-
sarà una despesa de 50.000 € que seran subvencionats 
íntegrament per la Diputació de Barcelona. 

L’Ajuntament de Pallejà 
institueix la Nit Golfa 

Es tracta d’una festa temàtica, que se celebrarà al Jo-
vespai. Un esdeveniment que està previst convocar 
de forma habitual una setmana abans de la celebra-

ció de l’Assemblea Jove de Participació (el seu objectiu 
d’aquesta és permetre que siguin els mateixos joves els 
qui participin directament en el desenvolupament de les 
polítiques locals que s’adrecen al seu grup d’edat). La pri-
mera va comptar amb l’ambientació musical d’un dj local 
i va oferir als joves mojitos i còctels saludables.

El darrer Ple ordinari ce-
lebrat a Collbató es va 
aprovar per unanimi-

tat una moció que insta a 
l'exèrcit espanyol a restringir 
les maniobres que venen 
duent a terme durant els 
darrers anys al municipi i el 
parc natural de Montserrat. 
Segons ha pogut saber La 
Premsa del Baix, la presèn-
cia de l'exèrcit espanyol al 
petit municipi altera sovint 

la vida quotidiana de la po-
blació, que ha manifestat re-
petidament el seu malestar, 
especialment quan aquests 
militars entren en contacte 
amb els veïns i els escolars 
del municipi, o ha interferit 
en l'activitat dels visitants al 
Parc Natural de Montserrat i 
les Coves del Salnitre.

“Prosperat aquesta moció. 
El consistori no creu que hi 

hagi una correlació directa 
entre la pràctica de manio-
bres militars al poble en els 
darrers anys i la situació polí-
tica actual a Catalunya, però 
sí creiem que era necessari 
manifestar públicament la 
nostra desaprovació envers 
els exercicis militars en el 
municipi, atès que els con-
siderem contraris als valors 
de la pau que formen part 
dels projectes pedagògics 

dels centres educatius de 
Collbató i que es fomenten 
des de l’Ajuntament”, ex-
plica Dina Pérez, Regidora 
d’Educació, Benestar Social, 
Gent Gran, Sanitat, Comuni-
cació i Transparència.

Collbató no vol l’exèrcit espanyol en el seu municipi
L’Ajuntament va aprovar en el Ple d’aquest mes de setembre una moció que insta a restringir 
les maniobres que duen a terme els militars al municipi i al parc natural de Montserrat

Diana Levit Iritz
Psicoterapeuta
de parella i familiar
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C/Vistalegre, 19 - Cornellà de Llobregat - 93 375 41 53  -  FRENTE MERCADO MARSANS              www.boutiquebely.com

Visita nuestra página de Facebook / Boutique Bely
Y verás las novedades que ponemos cada semana. 
Todos los viernes publicamos looks de mañana, tarde 
y noche. Ademas irás viendo las ofertas y descuentos 
antes que nadie.

Siempre encantados de asesorarte. 
Bely: Carmen Tenorio Gómez

Nueva Colección OTOÑO-INVIERNO
Gracias por seguir confiando en BELY
después de tantos años!!!

Boutique Bely

Una exposició perma-
nent sobre el projecte 
d’arquitectura del Wal-

den, la projecció del docu-
mental Waldenites, amb la 
presència del director i exveí 
Carles Bosch, un taller de 
plàstica per als infants amb 
la col·laboració del Taller 
Municipal Carrau Blau, un 
sopar a la piscina de la 
planta superior i una tro-
bada literària sobre el lli-
bre d’Skinner són les pro-
postes que s'han previst 
per celebrar l’efemèride.

La seva singularitat 

El Walden 7 va néixer l'any 
1975 com un espai per viure 
en comunitat d’una manera 
autosuficient, prenent com a 
referent la utopia Walden II de 
Frederic Skinner; una idea sor-
gida al Taller d’Arquitectura 
de Ricardo Bofill, que jun-
tament amb un equip de 
persones van anar més enllà 
del simple fet d’elaborar plà-
nols. Sociologia, psicologia, 
urbanisme, arquitectura, art 
i paraula. Els habitatges –tots 

diferents- són el resultant de 
la unió de mòduls quadrats 
de 30 metres: des d’un estudi 
d’un únic mòdul fins a habi-
tatges de quatre.
En aquesta Ciutat en l’Espai 
–com se la va denominar- 
viuen un miler de persones i 
és com un gran laberint ver-
tical format per set patis inte-
riors comunicats a tots els ni-
vells mitjançant circulacions 
horitzontals i verticals. Els 
carrerons i passadissos, ba-
tejats per Agustín Goytisolo, 
tenen nom de persones com 

Chaplin, Marx, Kafka... Hi ha 
una placeta central que és 
punt de reunió –com a les 
antigues places públiques- 
on es potencia l’activitat so-
cial i cultural, i piscines a la 
part superior.
Quaranta anys després, la 
utopia de Walden 7 ha es-
devingut una realitat única 

y excepcional. L’edifici i la 
seva comunitat són un mo-
del mundial, un referent 
per a les noves generacions 
d’arquitectes. A moltes ciu-
tats europees s’intenta co-
piar la metodologia arquitec-
tònica i la forma d’organitzar 
comunitats de veïns demo-
cràtiques i actives, però és 

impossible tornar a crear i 
organitzar una experiència 
similar. Malgrat les dificultats 
viscudes al llarg d’aquests 40 
anys, podem estar satisfets 
d’haver contribuït a cons-
truir, experimentar i viure 
una realitat social i humana 
única i diferenciada", destaca 
l'arquitecte Ricardo Bofill. 

El Walden 7 de Sant Just celebra enguany el 
quarantè aniversari 
El miler de persones que viuen a l‘edifici 
celebraran l’efemèride amb un seguit d’activitats 
commemoratives durant els propers mesos

La vicepresidenta tercera i diputada al Congrés, Dolors Montse-
rrat, va visitar el municipi convidada pel Partit Popular de Vallira-
na. Durant la seva estada en el municipi baixllobregatí va valorar 

la gran tasca que està portant a terme el seu partit amb la represa de 
les obres de la Variant de Vallirana i va anunciar un termini de 24 a 30 
mesos per a la seva finalització. Així mateix, va remarcar el compromís 
ferm del govern central amb la Variant de la N-340 al pas per Vallirana.

Prop de 300 representants d’equips directius dels centres esco-
lars del Baix Llobregat van assistir a l’acte d’inici del curs escolar 
al Foment Cultural i Artístic de Molins de Rei. Durant la sessió 

de treball es van explicar les novetats i els objectius per aquest curs 
2015-16 i es va fer una conferència sobre la cultura cívica i la pro-
moció dels valors. L’acte va finalitzar amb una conferència titu-
lada “Creant una nova realitat. Tendències per al canvi” que ha 
pronunciat Pepa Ninou, responsable del Pla Nacional de Valors.

A partir d’ara viatjar amb tren en la línia Llobregat-Anoia i 
aprendre anglès serà compatible. Ferrocarrils de la Genera-
litat amplia la seva oferta amb la posada en pràctica un nou 

servei únic en el transport públic mitjançant un sistema educatiu 
innovador que permet aprofitar el temps de viatge en tren per 
practicar la conversa en anglès. Les classes s’impartiran en qua-
tre trens al dia, de dilluns a divendres, dos al matí i dos a la tarda.  

Els usuaris de l’FGC podran aprendre 
anglès durant el temps de viatge

Molins de Rei, capital 
comarcal de l’ensenyament

S’anuncia el termini per acabar 
les obres de la Variant

Migracions internes dins 
de la mateixa comarca

11.080 persones

Immigracions
resta de Catalunya

16.819 persones

resta d’Espanya
5.230 persones

de l’estranger
6.556 persones

Emigracions
resta de Catalunya

15.701 persones

resta d’Espanya
4.924 persones

de l’estranger
8.335 persones
Saldos migratoris
resta de Catalunya
1.118 persones

resta d’Espanya
306 persones

de l’estranger
-1.779 persones

L’any 2014 es van registrar 
244.278 canvis de residèn-
cia entre municipis dins 

de Catalunya, xifra que va re-
presentar una disminució de 
l’1,1% respecte a un any enrere, 
segons l’Institut d’Estadística 
de Catalunya. La majoria de 
comarques van perdre pobla-
ció per moviments migratoris. 
Entre aquestes es va trobar el 
Baix Llobregat, que van perdre 
un total de 355 habitants, tot i 
que es va quedar lluny de co-
marques com La Selva (-2.222 

hab.) i el Baix Camp (-1.935 
hab.), que han registrat un sal-
do negatiu més elevat. 
Entre els municipis que van 
tenir un saldo migratori de sig-
ne positiu més destacat hi ha 
Castelldefes amb 540 persones, 
Sant Just Desvern (250), Sant 
Joan Despí (179) i Sant Feliu de 
Llobregat (162). En canvi, les 
poblacions baixllobregatines 
amb un saldo migratori de sig-
ne negatiu més important fo-
ren Sant Boi de Llobregat (-341) 
i Sant Vicenç dels Horts (-105).

El saldo migratori del Baix 
Llobregat el 2014 va ser negatiu 
Va perdre l'any passat 355 habitants, amb Sant Boi de Llobregat i Sant Vicenç 
dels Horts com a municipis amb el saldo de signe negatiu més elevat

Balanç a la comarca

Total: -355 persones
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Enxampen un home 
per robar en 29 vehicles 

Agents de la Policia de la Generalitat-Mossos d'Esquadra de 
la Unitat de Seguretat Ciutadana de la comissaria de dis-
tricte de Castelldefels juntament amb membres del Grup 

de Delinqüència Urbana de la Policia Local de Castelldefels, van 
detenir un home de 32 anys, nacionalitat búlgara i amb domicili 
a Barcelona, com a presumpte autor de 29 robatoris amb força 
a interior de vehicle als municipis de Viladecans, Gavà, Castell-
defels i Sitges. El dispositiu de vigilància conjunt dels mossos i la 
policia local, amb unitats no uniformades, va permetre detenir in 
fraganti l'autor dels robatoris just després que hagués violentat 
cinc vehicles. Els béns recuperats que procedien d'aquests cinc 
darrers il·lícits van ser retornats als seus propietaris.

Detinguts per cultivar 
marihuana a Corbera 

Mossos d'Esquadra de la Unitat de Seguretat Ciutadana de 
la comissaria de districte de Sant Vicenç dels Horts van 
detenir dos homes de 43 i 44 anys, de nacionalitat espan-

yola i veïns de Corbera i de Santa Coloma de Gramenet, com a 
presumptes autors d’un delicte contra la salut pública per tràfic 
de drogues a Corbera de Llobregat. Es va comissar 9,9 quilos de 
marihuana trobats a l’interior d’un vehicle el qual va ser aturat 
pels mossos procedent de la casa on es cultivava la marihuana, 
i va significar la detenció dels dos homes, el responsable de la 
plantació i del conductor del turisme. Un cop detinguts es va 
realitzar una entrada i escorcoll en el domicili del qual procedia 
la marihuana on s’hi van localitzar 75 plantes de marihuana, a 
banda d’estris pel cultiu, aparells extractors i làmpades. 

Assaltaven vianants per 
robar-los rellotges de luxe 

Dos homes, de 44 i 26 anys, i de nacionalitat argentina, van 
ser detinguts com a presumptes autors de dos robatoris 
amb violència comesos al districte de l’Eixample. Els de-

tinguts haurien assaltat dos vianants als quals els van robar els 
seus rellotges de luxe que han estat valorats en 32.000 euros. 
Els investigadors sospiten que els detinguts, que no tenen an-
tecedents, haurien vingut a Barcelona a passar uns dies durant 
els quals perpetraven els robatoris. Tots dos s’allotjaven en 
habitacions d’un hotel de Viladecans que havien convertit en 
centre d’operacions des d’on preparaven els assalts. 

Localitzen a Gavà una deixalleria amb 
galls destinats a baralles il·legals
La troballa es produeix en el marc d'una investigació que ha comportat també el 
desmantellament d'una plantació de marihuana i la detenció de dues persones

Dos homes, de 41 i 50 
anys, de nacionalitat es-
panyola i veïns de Gavà 

i l'Hospitalet de Llobregat, 
van ser detinguts pels Mos-
sos d’Esquadra de la Unitat 
d’Investigació de la comissa-
ria de Gavà com a presumptes 
autors d'un delicte contra la 
salut pública, concretament 
tràfic de drogues. A banda, 
la intervenció va propiciar la 
localització de 60 galls desti-
nats a baralles il·legals, per la 
qual cosa els detinguts han 
estat denunciats per infrac-
cions molt greus a la Llei de 
Protecció dels Animals. 

Les investigacions es van 
iniciar, a finals de setembre, 
arran de les informacions 
rebudes per la policia, de la 
presumpta existència d'una 
plantació de marihuana ubi-
cada en una zona boscosa 
situada als afores del munici-
pi de Gavà, direcció Begues. 
Una vegada comprovades 
aquestes informacions es 
va localitzar una finca d'una 
extensió més que considera-
ble, unes dues hectàrees, a 
l'interior de la qual hi havia 

quatre espais dedicats al cul-
tiu de marihuana, així com 
altres activitats indetermina-
des ubicades en tres barra-
ques més existents a la finca. 

Antiga deixalleria
Aquesta finca era una an-
tiga deixalleria però ac-
tualment estava en estat 
d'abandonament. Tot i així, els 
investigadors van comprovar 
que la finca estava vigilada 
constantment pels diferents 
membres d'una mateixa fa-
mília, encarregats d'explotar 
el cultiu de la marihuana i 
responsables del tràfic de dro-
gues. Finalment, l'1 d'octubre, 
la Unitat d'investigació de 
Gavà, amb el preceptiu   ma-
nament judicial, va realitzar 

l'entrada i escorcoll a les di-
ferents edificacions existents 
a la finca, on van comissar un 
total de 257 plantes en estat 
avançat de creixement i que 
suposen un total aproximat 
de 72 quilos de marihuana. 

Per aquests fets es va dete-
nir al responsable de la plan-
tació, que s'encarregava del 
manteniment diari de les 
plantes i de la vigilància i 
custòdia de la finca, com a 
presumpte autor d'un de-
licte contra la salut públi-
ca, concretament tràfic de 
drogues. Al dia següent, els 
agents van detenir el res-
ponsable de la plantació de 
marihuana. La droga comissa-
da té un valor al mercat il·lícit 

de prop de 80.000 euros.

Seixanta galls 
ensinistrats 
Els agents també van trobar a 
la finca 60 galls ensinistrats i 
destinats a les baralles il·legals, 
destinats a les apostes il·lícites. 
A una de les edificacions exis-
tents a la finca es van trobar 
indicis clars de ser el lloc em-
prat com a ring de baralla 
dels galls. Allà es van trobar 
diverses fulles de cúter que els 
col·locaven a les potes dels ani-
mals amb l'objectiu d'infringir 
ferides greus als contrincants, 
així com diversos productes 
injectables destinats a enfortir 
els galls de baralla. 

Foto: Mossos d'Esquadra
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25años
enCornellà

145.000€uros

piso atico alto con as-
censor y balcon, vistas 
a la rambla, soleado 
y luminoso, original-
mente de 4 h, vestidor, 
reformado amueblado 
casi todo, calef. y aire 
acond., baño con du-
cha cocina amplia, gran 
salon-comedor con ha-
bitacion incorporada, 
mira las fotos plaza de 
pk opcional amplia y fa-
cil de entrar y sair 

795 euros/mes  

gran piso de 4 habitacio-
nes originalmente, re-
formado y transformado 
en piso de 2 habitacio-
nes amplias, gran salon-
comedor de 22m2, con 
salida a balcon exterior 
con sol de mañana y 
de tarde, muy bien co-
municado con fgc, bus, 
metro, renfe tranvia etc, 
zona de colegios, guar-
derias, institutos, zona 
deportiva comercial 
centro de la ciudad etc...

Cornella riera junto splau y estadio de futbol 
zona deportiva, colegios, guarderias, estacion fgc. 
metro, renfe bus, todo a un paso. 3 habitaciones, 
cocina y baño reformados, aire acondicionado y 
calefaccion, 2º real de altura, pocos vecinos.
 95.000 euros.  

PISO REFORMADO-NUEVO EN ALQUILER 
CON ASCENSOR, 78m2, EXTERIOR A 
RAMBLA, SOLEADO, COCINA-OFICCE, 
AIRE ACONDICONADO Y CALEFACCIÓN, 
SUITE CON BAÑO INTERIOR, VESTIDOR, 
DESPACHO, EN LA MEJOR ZONA DE 
CORNELLA´JUNTO METRO, RENFE, 
TRANVIA, FGC, BUSES, CONEXIÓN CON 
AUTOPISTA Y AUTOVIA, 15 MINUTOS 
AL AEROPUERTO, PISO IMPECABLE 
DE ESTADO, CON ACABADOS DE 1ª 
CALIDAD. CON MUEBLES MODERNOS.

ATICO TIPO LOFT EN CORNELLA 
JUNTO AYUNTAMIENTO Y 

CORREOS, SEMINUEVO, ACABADOS 
DE 1ª CALIDAD, EXTERIOR, BAÑO, 

1 HABITACION MAS ALTILLO, PARA 
VIVIR EN EL CENTRO A UN PASO 

DE TODO. SOLO 2 VECINOS, ZONA 
MUY TRANQUILA.

CORNELLA - JTO. RAMBLA 
IMPRESIONANTE PISO DE 

138m2 + 14 m2 DE TERRAZA 
4 HAB. + VESTIDOR, 2 BAÑOS 
COMPLETOS, UNO EN SUITE, 

COMEDOR DE 30M2 CON 
SALIDA A BALCÓN PARKING 

OPCIÓN ¡¡ INFORMESE !!

Piso en cubellas playa, 2ª linea de playa, de 
60m2, + 30m2, de terraza, 2 hab., vistas al mar, , 
para vivir todo el año ó vacaciones, 1º de altura.

Preciso piso reformado con 
una cocina preciosa, baño 
semi-nuevo muy bonito 
mira las fotos, exterior 
antes 4 habitaciones 
todo reformado con 
mucho gusto amueblado 
y equipado, muy bien 
cuidado y centrico a 
3 minutos del metro 
renfe y tranvía, colegios, 
guarderías, la rambla la 
plaza de la iglesia etc...

 775 euros/mes 

ALQUILER - CORNELLA CENTRO
C/ Cinema Bel (jto.Correos y Ajunt.)

ALQUILER - CORNELLA 
En la misma Rambla

CORNELLA 
Junto Paseo FFCC / Zona Deportiva

CORNELLA - RIERA
Junto SPLAU /Zona Deportiva

CORNELLA RAMBLA
Anselm Clavé

CORNELLA RAMBLA
Junto Ayuntamiento y Correos

CUBELLAS

115.000€uros

CORNELLA 
Junto Rambla

320.000€uros
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OFICINAS CENTRALES:
Travessera de les Corts, 310

 08029 BARCELONA

c/Pareto (parada exterior núm. 23-24 
del Mercat Santa Eulàlia)

08902 L’Hospitalet

CALDERAS DE CALEFACCIÓN MÁS SEGURAS, MÁS PEQUEÑAS
Y DE MENOR CONSUMO, TOTALMENTE AUTOMÁTICAS

Thema CONDENS
F25

44 €/mes

ECOTEC
VMW ES 236/5-5

45 €/mes

CERAPUR comfort
ZWBC 25-2C

48 €/mes

Platinum COMPACT
24/24F ECO

42 €/mes

la nueva calefacció

TODO INCLUIDO: caldera, 
instalación e IVA incluido

PAGO AL CONTADO 9% 
DESCUENTO

Disponemos de todos los  
modelos y potencias de calderas

¡¡PLAN “RENOVE” CALDERAS-CALEFACCIÓN!!

PRESUPUESTO GRATUITO TEL. 93 490 96 45

nueva 

CALDERAS DE CONDENSACIÓN

3 añossin interesesy sin entrada

0%

CONSULTAS Y OFERTAS EN NUESTRA WEB:

www.moherclima.com

POLITICA
Tres desercions en les files de Ciutadans obre una greu crisi al partit
Abandonen el grup municipal de Sant Vicenç els Horts, Santos 
Mateo i Susana Martín, que s’afegeixen a l’espluguina Laura Benito

La formació política de 
Ciutadans s’ha que-
dat amb tres regidors 

menys a la comarca obrint 
una greu crisi a nivell co-
marcal. L’espluguina Lau-
ra Benito va abandonar la 
seva militància encara que 
va mantenir l’acta com re-
gidora no adscrita (Julio 
Roldán la substitueix al 
càrrec). I més recentment, 
els regidors vicentins San-
tos Mateo i Susana Martín 
també van passar a ser re-
gidors no adscrits.

Els dos regidors vicentins 
consideren que “el canvi de 
rumb polític del partit en 
els darrers mesos, la falta 
de democràcia que fa que 
la seva cúpula dirigeixi i 
condicioni les opinions i les 

accions dels seus represen-
tants sense comptar amb 
els seus militants/afiliats”. 
A més estan en desacord 
“amb l’actuació de la di-
recció del partit, les seves 
formes autoritàries i la seva 
pèrdua de valors ètics. En 
concret de l’actual secreta-
ri d’organització, Francisco 
Hervás, i el Delegat Territo-
rial del Baix Llobregat, Fran-
cesc Xavier Alegre.”

D’altra banda, Francesc Xa-
vier Alegre, recentment 
escollit Delegat Territorial i 
Coordinador, ha manifestat 
que “no han sabut acomo-
dar-se dins d’una estructura 
de partit polític. Santos Ma-
teo es pensava que era el 
seu ‘cortijo’ i anava per lliure. 
La seva decisió ha estat pre-

cipitada perquè no ha parlat 
ambningú del partit. El tema 
de Santos Mateo va ser una 
imposició de Francesca Be-
nito i ara ell parla de demo-
cracia”. D’altra banda, Alegre 
també ha manifestat referent 
a les darreres desercions que 
ha patit Ciutadans que “quan 
van passar les eleccions eu-
ropees hi va haver un boom 
de filiacions i no es va pro-
cedir a un filtre i ara que es-
tan col·locats no accepten la 
disciplina de partit ni els es-
tatuts que es van aprovar fa 
tres anys.”

L’excoordinadora co-
marcal i exsotssecretària 
d’organització a Catalunya 
de Ciutadans, Francesca Be-
nito, també ha volgut dir 
la seva: “l’elecció de Santos 

Mateo es va fer pel gran 
consens entre els afiliats a 
C’s, entorn de la seva per-
sona, inclús el de Carlos 
Gómez, ja que entenien 
que ningú millor que ell, 
per la seva serietat, saber 
estar i gran reputació podia 
representar al partit.” I afe-
geix que la junta directiva 
del Baix Llobregat “va ele-
var la proposta de l’elecció 
del candidat i la candida-
tura completa a la Sotsse-
cretaria d’Organització de 
Catalunya, i aquesta a Car-
los Carrizosa, Sotssecretari 
d’Organització Municipal 
de C’s a Catalunya, per a, 
posteriorment, elevar-les 
al Comitè Executiu per a 
la seva ratificació o no”. 
L’excoordinadora està dol-
guda amb les declaracions 

de l’actual Delegat Territo-
rial que demostra “la seva 
falta d’informació així com 
del funcionament intern, 
una cosa imperdonable 
del seu càrrec. També de-
mostra una absoluta in-
capacitat de gestionar els 
problemes i les crisis”. I 
finalitza dient que “la de-
mocràcia es demostra amb 

fets. En el meu cas sempre 
he posat a disposició del cri-
teri de la militància en pro-
cessos de primàries. Alguna 
cosa que no pot dir el senyor 
Alegre, que ostenta un cà-
rrec comarcal a dit i posant 
a dit un equip sense haver 
estat avalat ni ell, ni el seu 
equip per la militància de 
C’s en el Baix Llobregat”.

Ens va deixar a l’edat 53 anys després d'una llarga malaltia. L'exdiputat d'ICV-EUiA al Par-
lament i regidor de l'Ajuntament de Castelldefels estava ingressat a l'Hospital de Bellvit-
ge des de finals de juliol a causa d'una meningitis. Miralles va ser diputat al Parlament 

de 2003 a 2012, quan va tornar a exercir la seva professió de carter. De 2006 a 2010 va ser 
elegit secretari tercer de la Mesa del Parlament. En les eleccions municipals d'aquest any, 
Miralles es va presentar a les llistes de Movem Castelldefels i actualment és cinquè tinent 
d'alcalde de l'Ajuntament i regidor delegat de Comerç, Turisme, Hostaleria i Pla de Barris. 

Un informe sobre l’accés de les dones a la vida política, que analitza quina és la dis-
tribució segons gènere dels membres electes als ajuntaments de la comarca, situa 
aquest mandat en el que té més nombre d’alcaldesses al Baix Llobregat. De les qua-

tre a l’inici del mandat 2011-15 s’ha passat a les deu a l’inici del 2015-19. Tot i amb això, 
el pes d’alcaldesses a la comarca (33,3%) no supera el 40% (criteri mínim d’igualtat). Pel 
que fa a les formacions polítiques a les quals pertanyen, el PSC és la formació amb més 
alcaldesses (4), seguida d’ICV i ERC (2), CIU (1) i F. Municipalistes (1).

Mor Jordi Miralles, excoordinador general d’EUiA El nombre més gran d’alcaldesses de la història
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La candidatura de Junts 
pel Sí va ser la guanya-
dora a la comarca del 

Baix Llobregat en les passa-
des eleccions al Parlament 
de Catalunya. La coalició 
independentista es va im-
posar en nombre de vots 
a la resta de propostes po-
lítiques que es van presen-
tar. Tanmateix, la suma de 
les formacions polítiques 
unionistes (298.708 vots, 
65,41%) van ser superiors 
a les independentistes 
(148.854 vots, 32,6%). 

Ciutadans va ser una de 
les formacions polítiques 

triomfadores junt amb la 
CUP respecte als anteriors 
comicis del 2012. L’altra 
cara de la moneda fou el 
Partit Popular de Cata-
lunya (PPC) i, sobretot, el 
Partit dels Socialistes de 
Catalunya (PSC) que van 
veure minvar el seu su-
port substancialment que 
va fer que perdés la seva 
hegemonia a la comarca. 

La gran participació va 
ser una altra de les dades 
destacades a les eleccions 
del 27 de setembre, ja que 
un total de 458.133 per-
sones, és a dir el 77,72%, 

van exercir el seu dret al 
vot (l’any 2012 fou del 
68,82%). Més de 454.000 
persones van votar a di-
ferents candidatures on 
el color vermell va des-
aparèixer gairebé i es va 
imposar el magenta i el 
taronja. 

Formacions 
independentistes

Un total de vint-i-un dels 
trenta municipis de la co-
marca del Baix Llobregat 
va donar suport a la can-
didatura Junts pel Sí enca-
pçalada per Raúl Romeva 

i que en les seves llistes 
també hi havia el presi-
dent de la Generalitat, 
Artur Mas, i el president 
d’ERC i alcalde de Sant 
Vicenç dels Horts, Oriol 
Junqueras. Begues, Caste-
llví de Rosanes, Cervelló, 
Collbató, Corbera, Esparre-
guera, Martorell, Molins de 
Rei, Olesa de Montserrat, 
Pallejà, La Palma de Cerve-
lló, El Papiol, Sant Climent, 
Sant Esteve Sesrovires, 
Sant Feliu, Sant Joan Des-
pí, Sant Just Desvern, Sant 
Vicenç dels Horts, Santa 
Coloma de Cervelló, To-

rrelles y Vallirana 
van votar a favor 
de la proposta so-
biranista. Mentre, 
en municipis com 
Abrera, Begues, 
Esplugues de Llo-
bregat i Gavà van 
ser la segona for-

ça, i A sant Andreu de la 
Barca, Sant Boi de Llobre-
gat, El Prat i Viladecans, la 
tercera, mentre que a Cor-
nellà fou la quarta. 

Junts pel Sí 
van guanyar
 en 21 dels 30 

municipis
D’altra banda, la CUP va 
ser, juntament amb C’s, la 
formació que va experi-
mentar un creixement en 
vot més important. La Can-
didatura d’Unitat Popular 
van passar d’obtenir en els 
comicis del 2012 de 9.978 
vots (2.53%) a un total de 
20.463 (6,45%). Els inde-
pendentistes d’esquerra es 
va situar en la sisena força 
política més votada i deci-
siva en la formació del nou 
govern al Parlament de 
Catalunya. En poblacions 

El Baix Llobregat diu 'No' a la independència de Catalunya
Junts pel Sí es van imposar per nombre de vots, però la suma dels unionistes van ser molt superior als de la coalició nacionalista i la CUP

Oriol Junqueras (JxSí)

El vicentí ha estat escollit 
per a diputat -repeteix- 
per la província de Bar-
celona amb el número 
5. És l’actual president 
d’Esquerra Republicana de 
Catalunya (ERC) i alcalde 
de Sant Vicenç dels Horts. 
Llicenciat en Història Mo-
derna i Contemporània i 
doctorat en Història del 
Pensament Econòmic per 
la Universitat Autònoma 
de Barcelona. 

Joan Ramon Casals 
(JxSí)

És l’actual alcalde de Mo-
lins de Rei. Llicenciat en 
dret a la UB, postgrau en 
dret tributari. Té estudis 
d’empresarials i ciències 
polítiques. És membre del 
Comitè Executiu Nacional 
de CDC, per la meva res-
ponsabilitat com a Secre-
tari Executiu de territori i 
Política Municipal.

Albert Botran (CUP)

Forma part del Secreta-
riat Nacional. L’exregidor 
a l’Ajuntament de Molins 
de Rei, que estat escollit 
com a número 5 per la 
província de Barcelona, 
és historiador i treballa 
a Òmnium Cultural.

Vots per partits polítics
    2015    2012
JxSí    119.391      (26,15%)  
C’s    107.227      (23,48%)     42.615   (10,81%)
PSC    83.164        (18.21%)     79.272   (20,10%)
CatSíqueesPot  59.070        (12,94%)
PP    39.789           (8,71%)     56.333   (14,28%)
CUP    29.463           (6,45%)        9.978     (2,53%)
Unio.cat   9.458           (2,07%)
PACMA   4.398           (0,96%)        2.741     (0,70%)
Recortes Cero-Els Verds 2.343           (0,51%)

CiU       78.137 (19,81%)
ICV-EUiA      51.739 (13.12%)
ERC-Cat Sí      42.146 (10,69%)

Tipologia del vot

    2015     2012
Total de votants  458.133      (77,72%)  68,82%
Abstenció   131.321      (22,28%)  31,18%
Vots nuls   1.550            (0,34%)    0,97%
Vots en blanc  2.280            (0,50%)    1,59%
Vots a candidatures  454.303      (99,16%)  97,43%

Candidatures més votades / Percentatge de vots

JxSí     26,15%
C’s     23,48%
PSC     18,21%
CatSíqueesPot   12,94%
PP          8,71%
CUP          6,45%
Altres         3,55%
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com Torrelles de Llobregat, 
Begues, Collbató o La Pal-
ma de Cervelló va ocupar 
la tercera posició. 

Unionistes
El PSC, hegemònic du-
rant dècades a la comar-
ca, va perdre la batalla 
electoral en tots els mu-
nicipis menys a Cornellà 
de Llobregat on va su-
perar a Ciutadans per la 
mínima. La candidatura 
encapçalada per Miquel 
Iceta però, va aconseguir 
estabilitzar el nombre de 
vots i només va perdre 
gairebé un 2% del suport 
(ha passat del 20,10% al 
18,21%), és a dir, 3.892 
vots menys. Només a El 
Prat, Sant Andreu de la 
Barca, Sant Boi de Llobre-
gat, i Viladecans va ser ca-
paç de ser la segona força 
política més votada.

L’altra cara de la mone-
da va ser Ciutadans (C’s) 
d’Inés Arrimadas i Albert 
Rivera. Va ser la gran nit 
electoral dels taronges, 
un dels grans triomfa-
dors a Catalunya i al Baix 
Llobregat. C’s es va situar 
com a segon partit més 
votat amb un total de 
107.227 vots (23,48%) 
superant amb escreix 
els comicis del 2012 (va 
obtenir un 10,81% dels 
vots). A més va guanyar 
en municipis com Abrera, 
Castelldefels, Esplugues, 
Gavà, El Prat, Sant Andreu 
de la Barca, Sant Boi i Vi-
ladecans, i com a segona 
força a la resta de munici-
pis baixllobregatins. 

Ciutadans es 
van situar com a 

segon partit 
més votat

El PPC va tornar a patir 
una altra patacada elec-
toral tal com va succeir a 
les Municipals. Els popu-
lars van perdre més de 
16.500 vots respecte a 
les eleccions dels 2012. 
La candidatura de Xa-
vier García Albiol no va 
quallar a la comarca i el 
seu partit es va col·locar 
com a quarta força po-
lítica a l’espera de les 
pròximes eleccions na-
cionals de desembre. 
L’èxit més important del 
PPC va ser a Cstelldefels 
on va ser la tercera força 
més votada. 

Mentrestant, s’esperava 
més de Catalunya Sí que 
es Pot a les eleccions del 
27S després que ICV-
EUiA decidissin formar 
coalició amb Podemos 
i Equo. La proposta no 
va seduir als votants 

baixllobregatins i el seu 
suport es va limitar a un 
només 18,21% perdent 
gairebé dos punts res-
pecte el 2012. Els seus 
millors resultats van ser 
a Cornellà de Llobregat i 
Santa Coloma de Cerve-
lló com a tercers.

Altres grups
Tal com s’esperava altres 
formacions com Unió, 
PACMA o Recortes Cero-
Els Verds no van acon-
seguir atreure el vot a la 
nostra comarcal. La des-
feta més destacada va 
ser la de la candidatura 
encapçalada per Ramon 
Espadaler que va obtenir 
una mica més del 2% se-
guint la tònica de la res-
ta de Catalunya. Aquesta 
proposta política es va 
quedar sense represan-
tació parlamentaria. 

El Baix Llobregat diu 'No' a la independència de Catalunya
Junts pel Sí es van imposar per nombre de vots, però la suma dels unionistes van ser molt superior als de la coalició nacionalista i la CUP

Elisabeth Valencia (C’s)

La santfeliuenca és re-
gidora per la formació 
política al seu municipi. 
Té estudis de Relacions 
Laborals i Tècnic Superior 
en Secretariat. Treballa 
coordinant una unitat 
de gestió d’operacions 
immobiliàries d’actius 
d’entitats financeres.

Joan Giner (CatsqPot)

És enginyer de telecomu-
nicacions i ha treballat 
com arquitecte de siste-
mes en entorns bancaris. 
Actualment, el cornella-
nenc treballa en el sector 
de les TI on desenvolupa 
tecnologia web i impulsa 
l’economia social. 

Antonio Gallego (PP)

Portaveu i regidor a 
l’Ajuntament del Prat i 
també diputat al Con-
grés. El pratenc és llicen-
ciat en administració i di-
recció d'empreses per la 
Universitat de Barcelona.

Eva Maria Granados 
(PSC)

Segona a la llista socialis-
ta i torna a repetir (és di-
putada des del 2010). Des 
de desembre del 2011, la 
pallejanenca és membre 
de l'executiva del PSC, 
primer liderada per Pere 
Navarro i des de juny de 
2014 per Miquel Iceta, en 
la qual és responsable de 
Cohesió Social. 

Esther Niubó (PSC)
La castelldefelenca és Lli-
cenciada en Ciències Polí-
tiques i de l’Administració, 
en l’especialització de Re-
lacions Internacionals, per 
la Universitat Autònoma 
de Barcelona. Portaveu 
del Partit dels Socialistes 
de Catalunya i directo-
ra de la Fundació Rafael 
Campalans.

Eva Maria Martínez 
(PSC)

Actual alcaldessa de 
Vallirana. És llicenciada 
en Ciències Polítiques i 
de l’Administració. Ac-
tualment és consellera 
nacional del PSC i la pri-
mera secretària del PSC 
de Vallirana.

Candidatures més votades / Percentatge de vots

JxSí     26,15%
C’s     23,48%
PSC     18,21%
CatSíqueesPot   12,94%
PP          8,71%
CUP          6,45%
Altres         3,55%
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ECONOMIA

El nou president de Vo-
lkswagen, Matthias 
Müller, va anunciar 

davant treballadors de la 
companyia que el grup re-
visarà totes les inversions 
previstes i "cancel·larà o 
ajornarà les que no siguin 
estrictament necessàries" 
després de l'escàndol 
de la manipulació de les 
emissions contaminants. 
D'aquesta forma, la marca 
automobilística fa marxa 
enrere quan fa escasses 
quan va dir que les inver-
sions no perillaven. 

"Seré molt clar: això serà 
dolorós", va manifestar 
Müller davant al voltant 
de 20.000 empleats re-
units a la seu central de 
Wolfsburgo, en la primera 

assemblea convocada des 
que va sortir a la llum el 
trucatge en motors dièsel 
d'onze milions de vehi-
cles. SEAT seria, sense cap 
dubte, una de les més per-
judicades si finalment la 
direcció decideix conge-
lar, retallar o eliminar les 
inversions previstes en la 
fàbrica martorellenca en 
els pròxims cinc anys. Cal 
recordar que el grup Vo-
lkswagen anava a invertir 
3.300 milions d’euros. 

D’altra banda, la vicepresi-
denta del Govern, Soraya 
Sáenz de Santamaría, va 
assegurar que Volkswagen 
i SEAT s'han compromès a 
mantenir els nivells d'inversió 
i d'ocupació a Espanya tot i 
l’anunci del nou president. 

Canvi a la direcció
Luca de Meo, actualment 
vicepresident executiu de 
Vendes i Màrqueting d'Audi 
AG, ha estat nomenat nou 
president del Comitè Exe-
cutiu de SEAT. De Meo re-
emplaçarà a Jürgen Stack-
mann, qui ha estat escollit 
vicepresident de Vendes, 
Màrqueting i Postventa de 
la marca Volkswagen. Tots 
dos executius prendran 
possessió del seu nou cà-
rrec l'1 de novembre de 
2015. L'italià és graduat en 
Administració d'empreses 
per la Universitat Commer-
ciale Luigi Bocconi de Milà i 
compta amb més de 20 anys 
d'experiència en el sector de 
l'automòbil. Lucas de Meo 
va iniciar la seva carrera en 

Renault, abans d'incorporar-
se a Toyota Europa i, a conti-
nuació, al Grup Fiat, on va di-
rigir les marques Lancia, Fiat i 
Alfa Romeo. Es va unir al Grup 
Volkswagen l'any 2009 com a 

director de Màrqueting de 
Volkswagen Passenger Cars 
brand i del Grup Volkswagen, 
abans d'assumir en 2012 
el càrrec de responsable 
de Vendes i Màrqueting i 

membre del Consell d'Audi 
AG. També és membre dels 
Consells de Supervisió de 
Ducati i Lamborghini i pre-
sident del Consell del Grup 
Volkswagen a Itàlia.

Els beguetans pagaràn 
menys d'IBI el pròxim any

L'Ajuntament ha aprovat les seves Or-
denances Fiscals per al 2016 i ho ha 
fet posant especial èmfasi, novament, 

en les polítiques de contenció de l'Impost 
sobre Bens Immobles que des del 2008 
es troba en un procés d'actualització del 
cadastre. Si l'any passat s'establia una re-
baixa de dos punts de tipus impositiu per 
compensar la pujada sobre les economies 
familiars que podria provocar aquesta revi-
sió, en aquesta ocasió com a principal no-
vetat, el consistori s'acollirà als coeficients 
reductors dels valors cadastrals. Aquesta 
mesura, adoptada amb el vistiplau de la 
Gerència Regional del Cadastre de Cata-
lunya, suposarà que les persones propie-
tàries d'immobles a Begues no hauran de 
pagar en el seu conjunt fins a 215.000 € en 
concepte d'IBI tal i com estava previst.

Continuïtat al projecte 
Fem Xarxa, Fem Empresa 

Sant Esteve Sesrovires va acollir 
la presentació del projecte Fem 
Xarxa, Fem Empresa, per al període 

2015-2016, amb la voluntat de donar 
continuïtat a aquesta iniciativa de suport 
formatiu a emprenedors i de dinamització 
del teixit empresarial del Baix Llobregat 
Nord. L’acte va comptar amb la presència 
d’alcaldes, regidors i tècnics de Promoció 
Econòmica dels set ajuntaments que 
van impulsar el projecte l’any passat: 
Martorell, Olesa de Montserrat, Abrera, 
Collbató, Esparreguera, Sant Andreu de la 
Barca i Sant Esteve Sesrovires. El projecte 
Fem Xarxa, Fem Empresa es desenvolupa 
des dels departaments de Promoció 
Econòmica i està finançat pel Fons Social 
Europeu, la Diputació de Barcelona i tots 
els ajuntaments implicats.

Es manté l’atur al 
setembre a la comarca 

Els joves empresaris 
s’apleguen a Gavà

Segons l’Observatori Comarcal del Baix 
Llobregat la dada més significativa és 
l’estabilització de la variació del mercat 

laboral d’un mes a un altre (0%). Actualment, 
l’atur registrat a la comarca són de 56.510 per-
sones, una menys que el mes d’agost. En ter-
mes anuals al Baix Llobregat aquest passat mes 
de setembre s’ha tancat amb 7.469 persones 
menys que l’any passat, un -11,88% menys, i 
encadena 27 mesos consecutius de descensos 
continuats del nombre de persones en atur.

Un total 150 joves empresaris del Baix 
Llobregat i L’Hospitalet es van reunir ahir 
al Parc Arqueològic de mines de Gavà per 

escoltar la conferència de Victor Küppers, soci de 
Küppers&co, professor de la UB, de la UIC i de la 
Universitat de Navarra, i formador en empreses 
nacionals i multinacionals. La xerrada de 
Küppers va girar al voltant de l’entusiasme, i ha 
versat sobre la importància de l’actitud personal 
com a element motivador i dinamitzador 
tant en l’àmbit personal com professional, tot 
potenciant la implicació i la motivació personal 
dels assistents perquè, a més de “saber fer” les 
coses, també “vulguin fer-les”.

 Nombre al Baix Llobregat Ràtio per habitants  Ràtio per afiliats
  7.672   9,5   2,9%

La comarca té un 2,9% dels ocupats que 
treballen a l’administració local

PIMEC constata en el 
seu darrer informe 
“Empleats públics a 

Catalunya i Espanya 2008-
2015” que l’ocupació públi-
ca a Catalunya s’ha reduït 
en els últims cinc anys per 
adaptar-se a la nova con-
juntura. Al gener de 2015, a 
Catalunya hi havia 301.145 
assalariats del sector públic, 
una xifra un 1,1% inferior 
al 2010 i que representa 
l’11,8% del total de treballa-
dors públics de l’Estat.

Els empleats públics a Ca-
talunya es distribueixen 
entre Administració cen-
tral (9,0%), Administració 
autonòmica (54,7%), Ad-
ministració local (28,1%) i 
Universitats (8,2%). Aques-
ta estructura és diferent 
de la de la resta de l’Estat 
pel menor pes dels tre-
balladors dependents de 
l’Administració central.

L’administració local compta 
actualment amb 90.183 em-

pleats. Territorialment, si els 
relacionem amb la població 
que serveixen i amb el con-
junt d’ocupats, les tres co-
marques amb major propor-
ció de treballadors públics 
són la Vall d’Aran, Alta Riba-
gorça i Baix Camp, mentre 
que on aquests ratis són me-
nors és al Pla de l’Estany, Va-
llès Occidental i la Garrotxa. 
Pel que fa la comarca del-
Baix Llobregat, un 2,9%dels 
ocupats són treballadors de 
l’administració local. 

El Grup Volkswagen revisarà les inversions a SEAT
Perillen els 3.500 milions d'euros previstos que 
anaven destinats a la fàbrica martorellenca així 
com els llocs de treball de la factoria

Segons reflecteix l'informe de PIMEC “Empleats públics a Catalunya i Espanya 2008-2015”
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MEDI AMBIENT
Els santboians podran reduir el 
consum energètic de les llars 

L'Ajuntament de Sant Boi ha tornat a engegar una iniciativa 
per als veïns i veïnes que vulguin fer voluntàriament una 
auditoria energètica per analitzar les pautes de consum 

de la seva llar. Aquesta proposta del consistori municipal, 
que es rellança durant aquest mes, està emmarcada dins la 
campanya “A Sant Boi som eficients! Estalviem energia a casa”. 
La campanya vol servir per ajudar les famílies santboianes a 
disminuir el consum energètic, prevenir la pobresa energètica 
i reduir les emissions de CO2 al municipi.

El parc del Garraf compta amb 
un nou mapa topogràfic

El parc del Garraf compta amb un nou mapa topogràfic 
escala 1:25.000 (MTC25) editat per l’Institut Cartogràfic i 
Geològic de Catalunya amb la col·laboració de la Diputació 

de Barcelona.El mapa inclou la xarxa de camins, corriols i 
senders, així com els itineraris i la xarxa d'equipaments existents 
en aquests territoris. La representació del territori a escala 1:25 
000 que caracteritza la sèrie MTC25 ofereix una visió detallada 
per tractar de manera acurada el tema de l'accessibilitat 
des de diferents punts de vista, com ara les activitats que 
s'hi desenvolupen, el medi natural, els llocs d'interès i els 
equipaments públics, el que els converteix en un format de gran 
interès i especialment atractiu tant per a professionals que usen 
la cartografia com per a un públic més general.

Sant Feliu, en les Paneuropees 
d'Educació Ambiental 

Es van celebrar la tercera edició de les Jornades Paneuro-
pees d’Educació Ambiental cap a la Sostenibilitat amb la 
participació de Sant Feliu de Llobregat. L'esdeveniment, 

organitzat en el marc de la presidència de Catalunya de la Xar-
xa de Cooperació Regional els Quatre Motors per a Europa i 
amb el suport del Secretariat del Congrés Mundial d'Educació 
Ambiental, va pretendre ser un fòrum de discussió entre ins-
titucions europees, governs, societat civil i grups d'interès 
en educació ambiental amb l'objectiu de conèixer projectes 
d'altres països i cercar col·laboracions internacionals.

Sant Feliu de Llobregat va 
rebre el reconeixement de 
Vila Florida, guardó que 

premia la ciutat pel seu com-
promís amb els espais verds i la 
cura del medi ambient a través 
dels jardins i l'espai urbà en un 
acte celebrat a Sant Hilari Sa-
calm. El moviment Viles Florides, 
impulsat per la Confederació 
d'Horticultura Ornamental de 
Catalunya (CHOC), per fomen-
tar la millora dels espais verds. 
Aquesta ha estat la quarta edi-

ció del lliurament dels reconei-
xements Viles Florides, en què 
s'han guardonat 68 municipis. 
De la comarca del Baix Llobre-
gat, només han participat en el 
certamen Martorell i Sant Feliu.

En concret, el municipi baix-
llobregatí va ser distingit amb 
tres flors d'honor sobre un 
total de cinc, màxima conde-
coració que en aquesta ocasió 
no va obtenir cap localitat. El 
jurat del concurs Viles Florides 

va destacar "la tasca de Sant 
Feliu en la millora de l'espai 
verd i el seu sosteniment". 
El guardó suposa també un 
reconeixement a la feina de 
l'Associació d'Amics de les 
Roses per la seva contribució 
especial al manteniment i la 
dinamització d'un espai tan 
significatiu per a la ciutat com 
és el parc del Roserar de Dot 
i de Camprubí, que té més de 
400 varietats de roses. Les mi-
llores en el parc Nadal -foto-, 

la implantació del sistema de 
rec per telegestió en més del 
90% dels espais verds urbans, 
així com la recuperació cons-
tant de les zones verdes han 
estat altres aspectes que han 
permès a Sant Feliu aconse-
guir el reconeixement.

Reconeixement a Sant Feliu de Llobregat com a Vila Florida 
La Confederació d'Horticultura Ornamental de Catalunya ha distingit 
la ciutat pel seu compromís amb els espais verds i el medi ambient

El Cementiri de Roques 
Blanques, a El Papiol, va 
aconseguir el primer pre-

mi en la categoria de millor 
iniciativa mediambiental, pels 
projectes de “Bosc de la Calma” 
i els “Arbres familiars”. Iniciatives 
ecològiques d'inhumació de 
cendres, pioneres al nostre país, 
que afavoreixen la plantació 
d'arbres autòctons de la corni-
sa mediterrània- alzines, alzines 
sureres i pi pinyer- i a la vegada 
permet donar resposta d'una 
forma sostenible i respectuosa 
amb el medi ambient a la crei-
xent demanda d'incineració, 

que arriba al 40% en l'àrea me-
tropolitana de Barcelona. Un 
guardó que va aconseguir a la 
segona edició del Concurs de 
Cementiris organitzat per la re-
vista funerària Adiós.

Els projectes
El "Bosc de la Calma", posat en 
marxa el 2007, és una alterna-
tiva que consisteix a enterrar 
una urna cinerària biodegra-
dable i plantar al costat de la 
mateixa un arbre, identificant 
amb una petita placa el nom 
del difunt i l'any del seu nai-
xement i defunció. L'objectiu 

d'aquesta iniciativa ecològica és, 
en la seva primera fase, refores-
tar una zona de la serra de Coll-
serola que va patir un incendi fa 
dos anys, a més a més d'oferir 
una solució 100% ecològica a 
les cendres. La seva acollida va 
ser tan positiva que es va decidir 
oferir aquesta opció en noves 
zones del cementiri.

Pel que fa als "Arbres familiars", 
parteix de la ida del "Bosc de la 
calma" però l'arbre, en aquest 
cas és de major edat i dimen-
sions, per tant el que permet 
és que al seu voltant es puguin 

inhumar fins a cinc urnes biode-
gradables, com si fos una sepul-
tura familiar. Com en el cas del 
"Bosc de la calma", el nom dels 
difunts es remarca en una pe-
tita placa d'acer arran de terra. 
L'opció dels "Arbres familiars" es 
va posar en marxa el 2008, en 
resposta a la demanda de mol-
tes persones que desitjaven po-
der enterrar sota el mateix arbre 
les cendres de diferents mem-
bres de la seva mateixa família.

Roques Blanques, Millor Iniciativa Medi Ambiental de l'Estat 
Un guardó el va aconseguir a la segona edició del Concurs de 
Cementiris organitzat per la revista funerària Adiós

El campus de la Uni-
versitat Politècnica de 
Catalunya (UPV) va ser 

l’escenari, per quart any 
consecutiu, de la BCN Air-
Sim Meeting. Un esdeveni-
ment que va comptar amb 
més de setanta activitats, 
tallers i conferències on cal 
destacar la gran presència 
de públic, ja que l’entrada 
per a participar en les pro-
postes dels organitzadors 
era gratuïta.

El BCN AirSim Meeting, or-
ganitzat des de 2011 per 
joves estudiants i emprene-
dors de la facultat, ha acon-
seguit posicionar-se com 
l’esdeveniment més gran 
de simulació aèria i cultu-
ra aeronàutica d'Espanya 
així com un gran referent 
del sector a Europa. "La 
ciutat no va ser escollida a 
l'atzar i és que la seva Escola 
d'Enginyeria de Telecomu-
nicacions i Aeronavega-
ció (EETAC-UPC) és un niu 
d'idees i creativitat amb què 
els estudiants desenvolu-

pen múltiples projectes", as-
seguren els organitzadors.

Castelldefels va veure néixer 
el 2011 un esdeveniment que 
ha crescut molt més enllà 
del que esperaven els seus 
fundadors i entitats organit-
zadores (AEAC, Aerocultura 

i IVAO en aquest 2015). "La 
ciutat no va ser escollida a 
l'atzar i és que la seva Escola 
d'Enginyeria de Telecomuni-
cacions i Aeronavegació (EE-
TAC - UPC) és un niu d'idees 
i creativitat amb què els estu-
diants desenvolupen múlti-

ples projectes", expliquen des 
de l'organització. La situació 
de Castelldefels, pròxima a 
l'aeroport de Barcelona, ha 
afavorit també la instal·lació 
d'empreses del sector que 
contribueixen activament al 
BCN AirSim Meeting.

Castelldefels va acollir per quart 
any la BCN AirSim Meeting 
És l’esdeveniment més gran de simulació aèria i cultura aeronàutica 
d'Espanya on s’han aplegat més de 2.000 persones

Futura incubadora 
d’empreses fotòniques

L'Ajuntament de Cas-
telldefels està estu-
diant donar suport a 

la creació d'una incuba-
dora d'empreses fotòni-
ques. La visita d'una dele-
gació municipal a l'ICFO, 
un dels tres centres de 
l'àrea de Barcelona que 
estan gestant la iniciativa, 
ha estat el marc en què 
ambdues institucions 
s'han mostrat disposades 
a col·laborar. En el curs 
de la trobada institucio-

nal, l'ICFO ha exposat a la 
delegació municipal un 
projecte que s'està ges-
tant a hores d'ara per part 
d'entitats de Terrassa, Bar-
celona i l'ICFO adreçat a la 
incubació d'empreses de 
fotònica en què la ciutat 
de Castelldefels hauria de 
tenir un paper destacat. 
L'Institut de Ciències Fo-
tòniques és un centre de 
recerca especialitzat en 
fotònica, la ciència i la 
tecnologia de la llum. 

Foto: Aj. Castelldefels

Foto: Aj. Castelldefels
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Aranda, guardonat al 2011 amb el premi 
de World Press Photo, parla de les seves 
experiències professionals i personals i 

de com ha viscut els conflictes de països com 
Iemen, Líbia i Egipte, entre d’altres, arran de 
l’anomenada Primavera Àrab.

L’esperit revolucionari que va promoure 
l’anomenada Primavera àrab queda impregnat 
a cada imatge, cada relat visual, i també les 
conseqüències d’un procés que va canviar el 
món i la manera d’entendre la relació entre 
pobles i governants.

I després? Els mitjans acostumen a “oblidar” els con-
flictes una vegada ja no els hi resulten noticiables.  

“Fotografiar la pau”

Samuel Aranda va decidir no oblidar, va recórrer 
de nou els països que havia cobert informativa-
ment durant els diferents conflictes bèl·lics per tal 

de fotografiar-los de nou, en temps de pau. Aran-
da ho defineix com “Fotografiar la pau”, per això, 
aquesta exposició ofereix les imatges com a punt 
de partida per portar a l’actualitat les tensions que 
comporta la transició, la reconstrucció d’un país i 
el canvi social. La realitat actual d’aquests països 
a través de l’objectiu d’Aranda ens mostra la his-
tòria, la cultura i el nivell de desenvolupament 

econòmic de cada territori. I el que és més impor-
tant: ens fa reobrir el debat i reflexionar sobre els 
conflictes bèl·lics i les seves conseqüències, els 
obstacles i les maneres de continuar el dia a dia.

L’exposició es pot visitar cada diumenge, fins a 
l’1 de novembre, al Museu Palau Mercader.

#desprésdelaprimavera

Una pregunta que seguro que 
todos escucharemos según 
se acerque el calendario al día 

31 de octubre es: “Y tú… ¿celebras 
la Castañada o Halloween?”. Incluso, 
aunque cada vez menos, alguno te 
preguntará si visitarás el cementerio 
el día 1 de noviembre. Lo que no sabe 
la mayoría es que las tres costumbres, 
muy lejos de ser opuestas, parten 
de un mismo origen. Se trata de tres 
costumbres diferentes, la católica, la 
catalana y la americana. 

En nuestro imaginario colectivo, 
al menos para los nacidos antes 
de los 80, nos empieza a sonar 
Halloween o la “Noche de brujas” 
gracias a la película de 1978 “La 

noche de Halloween”, dirigida por 
John Carpenter. Para muchos no es 
más que una “americanada”. Pero 
resulta que esta tradición tiene 
más de 3.000 años a la espalda 
y viene ni más ni menos que de 
nuestros vecinos los celtas. Un 
pueblo guerrero, con mucha 
tradición mitológica, que habitaba 
en zonas de las actuales Irlanda, 
Inglaterra, Escocia y Francia, y que 
invadieron la Península Ibérica en 
el siglo IX a.c, aunque acabaron 
reducidos en el norte de Europa.  

El 31 de octubre celebraban su fin 
de año con el Samhain, palabra que 
significa “fin del verano”, momento 
en el que despedían la temporada 

de cosechas para dar paso al crudo 
invierno, oscuro, negro y frío, a 
través de ritos religiosos y también 
con el contacto con los espíritus, 
ya que los celtas creían que el fin 
de año permitía a los muertos 
regresar a la tierra por una noche. 
Pero debían esconderse de los 
malos espíritus que atravesaban 
la línea con el otro mundo, y para 
confundirles, ahuyentarlos y que 
no les pudiesen encontrar, los celtas 
se vestían con cabezas y pieles de 
animales; es decir, se disfrazaban. 
A los celtas les conquistaron, como 
a casi toda Europa, el Imperio 
Romano. Los romanos integraron 
esta festividad con su propia fiesta 
de la cosecha, añadiéndole cierto 
carácter tétrico, con calabazas con 
forma de cabeza humana y fogatas. 

Cuando el emperador romano 
Constantino, hacia el siglo VIII, 
decidió integrar los ritos paganos 
con los cristianos para fomentar la 
conversión al cristianismo del pueblo, 
el Samhain pasó a ser conocido 
como día de Todos los Santos. 
Durante años, venerar a los difuntos 
y disfrazarse se combinaron bajo 
el nombre de Halowmas (conjunto 
de todos los santos o personas 
santas) y All Hallows Eve (víspera 
de todos los santos). En 1846, 3 
millones de irlandeses se trasladan 
a Estados Unidos, llevando consigo 

sus tradiciones, y las pequeñas 
comunidades de irlandeses católicos 
comenzaron a celebrar esta fecha; 
una tradición que durante el siglo XX 
se esparció al resto del planeta.  

Actualmente, Halloween ha 
perdido su faceta de venerar a los 
muertos, y desde luego nadie se 
disfraza para ir a llevar las flores 
al cementerio. Pero, tal y como 
hemos visto, ambas costumbres 
parten de un mismo inicio.

¿Y la Castañada? 
Durante la noche, los vivos tenían que 
disfrazarse para huir de los muertos 
que volvían a la vida, y por la mañana 
debían honrarles durante todo el 
día. Y, ¿qué hacían para mantenerse 
toda la noche despiertos, recuperar 
fuerzas y no desfallecer? ¡Comer 
castañas!  ¡No es broma! El valor 
energético de estos frutos permitía 
aguantar hasta el día siguiente. Años 
después, sobre el s. XVII se añadieron 
panellets, boniatos y fruta confitada.  
Los panellets se usaban como comida 
bendecida en las celebraciones 
religiosas, aunque es probable que 
tengan alguna influencia árabe, dada 
su composición a base de almendras.

Perdida la costumbre del disfraz, los 
ciudadanos seguían haciendo vigilia 
para tocar campanas en honor a los 
difuntos, así que la costumbre de 

acompañar esa noche de alimentos 
con alto valor calórico, huyendo del 
frío, se mantuvo.

Por tanto, ¿por qué escoger? Las 
tradiciones han ido cambiando 
y adoptando un carácter lúdico 
tanto en el caso de Halloween 
como de la Castañada. Pero por 
qué no disfrazarse, pedir truco o 
trato, acabar la noche con unos 
panellets y unas castañas y, al día 
siguiente, recordar a aquellos que 
echamos de menos.

Por qué elegir  pudiendo tenerlo todo…
Comer unas castañas el día 31, cantar la canción de la Castañera o hacer unos “panellets”, disfrazarse por 
la noche entre truco o trato, y al día siguiente comprar flores para el día de todos los Santos

Museu Palau Mercader - carretera de L'Hospitalet, s/núm. 

Horari: Diumenges i festius, de 10h a 14h. De dilluns a divendres, en hores a convenir (grups 
concertats).  Com arribar:  Metro: L5 ( Sant Ildefons)   ·  FGC: L8 i altre (estación Almeda)             
Bus : 94/95, 57, 67/68    ·  C  otxe: Ronda de Dalt, 15

http://www.cornella.cat/es/MuseuPalauMercader.asp                     museumercader@aj-cornella.cat

Samuel 
Aranda

@samuel_aranda

Nascut a Santa Coloma de Gramanet 
al 1979, fotògraf guanyador del 
Premi World Press Photo of the Year 
de 2011 per la fotografia d’una 
mare que consola al seu fill ferit en 
el conflicte de Yemen.  

Comença a treballar com a periodista 
gràfic amb 19 anys en els diaris El País 
i El Periódico de Catalunya. Després 
treballa per l’Agència EFE a Orient 
Mitjà, documentant el conflicte entre 
Palestina i Israel. Al 2004 comença a 
treballar per l’Agència France Press, 
amb reportatges sobre Pakistan, 
Gaza, el Líban, l’Iraq, el Marroc i el 
Sàhara Occidental. També a Espanya, 
on per exemple al 2012 va realitzar el 
reportatge “En España: austeridad y 
hambre” pel New York Times, 

Ha guanyat el Premi l’any 
2006 de l’Associació Nacional 
d’Informadors Gràfics de Premsa i 
Televisió (ANIGP-TV).

Què  passa després de la notícia?
Aquesta és la pregunta que a través de les fotografies es fa el guanyador del premi World Press Photo, 
Samuel Aranda, a l’exposició que presenta al Museu Palau Mercader de Cornellà fins al mes de novembre

Una curiosidad: 

La actual tradición del 
"obsequio o truco" 

(trick or treat), aunque tiene 
también su origen en los pue-
blos celtas, deviene de la per-
secución de los católicos por 
los protestantes en Inglaterra 
(1500-1700), tras el truncado 
intento de asesinar al rey pro-
testante Jaime I por la confe-
sión de Guy Fawkes, uno de 
los conspiradores, bajo la pre-
sión de sus verdugos. 
Así, algunas bandas de pro-
testantes, ocultos con más-
caras, celebraban esta fecha 
visitando los hogares de los 
católicos, exigiéndoles cer-
veza y pasteles en tono bur-
lesco para su celebración, 
diciéndoles: "trick or treat".
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El festival d’arquitectura 48H Open House 
Barcelona arriba al Baix Llobregat

Planifica les visites i reparteix-les entre els dos 
caps de setmana, seguint una ruta factible. 
Fes servir la guia pràctica d’arquitectura 
Catàleg oficial de la 6a edició del festival 
48HOpenHouseBCN que inclou els edificis i 
amb una breu informació sobre cada un d'ells, 
a més dels plànols per situar-se a la ciutat. 

(Punts de Venda Anticipada del 19 al 25 octubre).

Quan decideixis els edificis que més t’interessen 
comprova que no tinguin cap restricció d’edat, 
d'horaris, o d’accés (tens tota la informació al web 
i a Sant Joan Despí informan-te a Can Negre). 

I encara més fàcil: descarrega’t l’App del 
Festival amb la possibilitat de personalitzar les 
visites amb les opcions de "favorits" i localitzar 
els edificis més propers.

També pots  seguir l’última hora del festival al 
seu Facebook /48HOpenHouseBarcelona o al 
twitter @48hOpenHouseBcn

Per últim, des de la botiga de la pàgina web, 
pots comprar un passaport per evitar cues d’un 
o dos dies (35 o 50 euros) al web.

Què podrem visitar  a  
Sant Joan Despí?    ·   Itineraris 
Descobreix el patrimoni modernista i altres espais d’interès, alguns dels 
quals no s’obren el públic habitualment. Els estudis de TV3, l’Ermita del 
Bon Viatge, Can Po Cardona, la Fàbrica de Cartró de les Begudes, la Ciu-
tat Esportiva del FC Barcelona, la Torre Jujol o la Torre de l’Aigua d’ATLL 
són alguns dels espais que s’obriran al públic durant aquests dos dies. 

Existeixen diferents opcions per fer les visites, anant directament, sense 
necessitat de cap inscripció, fent la cua i esperant torn, amb una petita 
explicació per part dels voluntaris. O bé, apuntant-se a un itinerari.

A Sant Joan Despí en trobareu de dos tipus: de ciutat o itinerari mo-
dernista. Pels itineraris és necessari inscriure’s anant directament a Can 
Negre (Plaça Catalunya, s/n) o enviant un mail a cannegre@sjdespi.net

En el cas de la visita a TV3 també és necessaria inscripció prèvia. I comp-
te: els horaris també són restringits així que és important que consul-
teu  (també a Can Negre) l’específic de cada edifici, visita o itinerari, 
abans d’anar-hi.

Aprofiteu i feu moltes fotos per a pujar a la xarxa!  Des 
de La Premsa del Baix les seguirem amb el hashtag 
#48hOpenHouseSJD i  publicarem la guanyadora al proper 
número  del mes de novembre.

Sant Joan Despí ha estat convidada ha participar en aquest festival que tindrà lloc els propers 24 i 
25 d’octubre i que realitza visites guiades gratuïtes a multitud d’edificis emblemàtics de la ciutat

Et necessitem!             

Fes-te Voluntari
 Tothom qui estigui interessat és benvingut!  Es poden tenir 
coneixements previs o no, ser professional o estudiant, arquitecte o 
historiador... S'ha de saber treballar en equip, creure en el projecte, i ser curiós 
per descobrir i fer descobrir als visitants l'arquitectura de qualitat que trobem 
als diferents barris de Barcelona o a Sant Joan Despí. Forma part de l'equip 
48H Open House Bcn! Perquè ho fas possible... perquè ets Open House!

Escaneja el codi QR d’aquest article o entra directament al web. A 
l’apartat de Voluntariat pots descarregar-te el formulari. I recorda 
que si tens cap dubte pots preguntar al web o a Can Negre (Plaça 
Catalunya, s/n) en cas que volguis ser voluntari a Sant Joan Despí. 

Consells: 

L’arquitectura, considerada una 
de les tres arts majors des del 
Renaixement, ens acompanya 

en el nostre dia a dia sense que 
gairebé ens assabentem.

Podem estar passant al costat 
d’un edifici que amaga una obra 
arquitectònica meravellosa, però 
no sempre sabem de la seva exis-
tència, i el que és més important: 
no sempre tenim l’oportunitat de 
poder visitar-los doncs moltes ve-
gades pertanyen a empreses o a 
particulars.

Gràcies al festival d’arquitectura 
48h Open House, la ciutat ens obre 
les portes a l’art arquitectònic. Ja 
no tenim excusa; això sí, haurem 
d’optimitzar molt bé el nostre 
temps i planificar una bona ruta 
per poder aprofitar al màxim tot el 
que ens ofereixen.

La primera edició d’aquest festival 
es va celebrar l’any 1992 a Londres i 
des de llavors s’han anat afegint al-
tres ciutats com Nova York, Dublín 
o Tel Aviv. A Barcelona la iniciativa 

porta activa sis anys. L'entitat orga-
nitzadora és una associació sense 
ànim de lucre que depèn de l'ajut de 
voluntaris i patrocinadors. Segons ex-
pliquen a la seva pàgina web: http://
www.48hopenhousebarcelona.org el 
seu objectiu és apropar l’arquitectura 
als i les ciutadanes convidant-los a 
fer visites guiades per descobrir llocs 
propers de la ciutat als que habitual-
ment no en tenim accés

Es tracta del festival d’arquitectura 
més important de la ciutat, possible 
gràcies a centenars de voluntaris que 
s’inscriuen per participar, i atenció: 
amb entrades gratuïtes a tots els 
edificis de la ruta. Es realitzarà el 
mateix cap de setmana a Barcelona, 
Santa Coloma de Gramanet, Vilassar 
de Dalt i a Sant Joan Despí.

A Barcelona es poden visitar 
diferents habitatges i edificis 
emblemàtics de tots els barris de 
la ciutat, com el Cercle del Liceu, 
l’Antiga Fàbrica d’Estrella Damm 
o el refugi antiaeri de la Plaça del 
Diamant. Podeu consultar tot el 
llistat a la seva pàgina web. 
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El barcelonisme català es va 
aplegar a Castelldefels

Més de 300 persones, 
representant a 47 
penyes barcelonis-

tes d’arreu de Catalunya, 
van participar en la segona 
Trobada de Penyes Barce-
lonistes del Baix Llobregat 
així com el primer aniver-
sari de la Penya Blaugrana 
La Pulga de Castelldefels. 
La jornada va començar 
amb una recepció dels par-
ticipants al Castell de Cas-
telldefels. Posteriorment 
es va fer una desfilada dels 
estendards i banderes de 
totes les penyes partici-

pants des del Castell fins 
l’Ajuntament de Castell-
defels, on va tenir lloc una 
recepció oficial per part de 
l’alcaldessa Candela Ló-
pez i diversos regidors del 
municipi. El recorregut va 
estar animat pel grup de 
‘batucada’ Kanaloa. També 
es va organitzar una con-
ferència-col·loqui sobre el 
tema “Barça, solidaritat i 
Fundació”, i finalment va te-
nir lloc el dinar de germanor 
al Lounge Club del Cel Blau, 
seu de la Penya Blaugrana 
La Pulga de Castelldefels. 

Montllor i Suau es coronen 
a la Cursa de Sant Miquel

Més de 300 partici-
pants van prendre 
part a la prova dels 

deu quilòmetres de la 
trenta-setena edició de la 
Cursa de Sant Miquel de 
Molins de Rei. A més, també 
es van celebrar dues curses 
més: una de Popular amb un 
recorregut de 3.300 metres 
i un altre Infantil de 1.500 
metres. Carles Montllor, del 

Castillejo&Caceres RC, va ser 
el guanyador en la categoria 
masculina dels 10 quilòme-
tres amb un temps de 33’42’’. 
Arantxa Suau (Fisiològic) va 
arribar primera amb un re-
gistre de 41’27’’. Un any més 
es destinarà una part de la 
recaptació de les inscrip-
cions de la Cursa de 10 Km 
a les ajudes per a la pràctica 
esportiva a Molins de Rei.

La nova edició de la Triatló de 
Gavà ja escalfa motors

El pròxim 25 d’octubre 
se celebrarà el Triatló 
de Gavà, darrera prova 

del circuit Skoda Triathlon 
Series. La competició torna 
amb tres distàncies des-
prés de millorar el passat 
any el circuit de ciclisme 
i les sortides a la recerca 
d'una major comoditat i 

seguretat pels triatletas.. 
Als clàssics Sprint (natació 
750 m, ciclisme 19 km, cur-
sa 5 km) i Olímpic (natació 
150 m, ciclismo 38 km i cur-
sa 5 km) individual o per 
equips de relleu s’afegeix 
la prova de Supersprint 
(natació 350 m, ciclismo 10 
km i cursa 2,5 km).

SANT VICENÇ DELS HORTS / SANT JOAN DESPÍ

Capital del ciclisme català i 
comarcal per un dia

La matinal ciclista a 
Sant Vicenç dels Horts 
va començar amb la 

cursa en la categoria jú-
nior on el guanyador va 
ser David Casanovas, del 
Trans-Lujan Mollet, seguit 
del seu company d’equip 
David Gijón i tercer Albert 
Camps (Bicis Esteve). El 
millor equip fou el Trans-
Lujan Mollet. La cursa 
de cadets va tenir com a 
guanyador Marc Brusten-
ga, de l’Autocars Sagalés, 
va anar escapat des de la 
primera volta, completant 
tota la cursa en solitari. 
Segon fou Isaac Marcos 

(Tomás Domingo-Pramac) i 
tercer Edgar Curto (Moreni-
to Cicles). El Millor equip va 
ser l’Autocars Sagalés. En 
fémines, Laura Rodríguez, 

del Morenito Cicles, va ser 
la millor. Mireia Trias iPaula 
Sellol, del Catema.Cat Baix 
Ter, van finalitzar en segon i 
tercer lloc respectivament.

Els guanyadors finals del 
XXVI Campionat del Baix 
Llobregat-GP Diputació de 
Barcelona van ser Natalya 
Fernandes (Catema.Cat 
Baix), en la categoria feme-
nina, i Edgar Curto (Mo-
renito Cicles), en la cadet. 
Mentrestant, els guanyadors 
finals de la Copa Catalana 
2015 foren: categoria feme-
nina júnior (Laura Mendez 
–Tot Net Nicky’s-), categoria 
cadet (Pol Hernández -Au-
tocars Sagalés-), categoria 
júnior (Pol Hervás -Tomás 
Domingo-Pramac-) i cate-
goria femenina cadet: Mireia 
Trias -Catema.Cat Baix-).

SANT FELIU DE LLOBREGAT

La Nit de l’Esport va reconèixer els millors 
de la darrera temporada 

La Sala Ibèria va ser es-
cenari de la XIV Nit de 
l’Esport on es van re-

conèixer pels mèrits assolits 
la temporada 2014-15 una 
vintena d’esportistes, equips, 
entitats o directius del munici-
pi baixllobregatí. Al llarg de la 
vetllada es van fer públics els 
noms dels finalistes i guanya-
dors que optaven al premi per 
a cadascuna de les diferents 
entitats o clubs esportius. Al-
guns dels guardonats van ser 
la directiva del Club Petanca 
San José; l'equip absolut de 
natació del Club Natació Sant 
Feliu; l'equip infantil del Club 
Taekwondo Molero; l'equip 
sènior A masculí del Club Han-
dbol Sant Llorenç; l'equip aleví 
A de la Penya Blanc i Blava de 
Sant Feliu; l'equip infantil C 

del Santfeliuenc FC; i el cadet 
femení de waterpolo del Club 
Natació Sant Feliu. A nivell 
individual es va reconèixer la 
dedicació i els bons resultats 
esportius aconseguits per Mi-
quel Pericás, del Club Ciclista 
Sprint Bike; Andrea Antón, del 
Club Bàsquet Santfeliuenc; Be-
nito Alberola, de la Unió Espor-
tiva Sant Feliu (UNES); Miguel 
Bazan, de la Penya Barcelonis-
ta de Sant Feliu; Laura Aguilar, 
del Club Rítmica Sant Feliu; 
i Francisco Javier Loro, de la 
Peña Recreativa de Sant Feliu.
Al marge dels premis a les dife-
rents entitats esportives locals, 
es van lliurar mencions es-
pecials per destacar la trajec-
tòria o les fites aconseguides 
durant la passada temporada 
per diferents esportistes de la 

ciutat. Entre els noms propis 
guardonats destaca Manuel 
Ferron, president del CNSF; Vi-
cente Garrido, encarregat del 
material del Santfeliuenc FC; 
Helena Dalmases i Mila López, 

ambdues waterpolistes del 
Club Natació Sant Feliu; Núria 
Campos, del Club Rítmica Sant 
Feliu; i José Manuel Vega, que 
enguany va deixar la coordina-
ció del Santfeliuenc FC.

Amplia aquesta informació a: www.lapremsadelbaix.es

Quart títol 
mundial d’enduro 
per a Laia Sanz 

La pilot de Corbera
ja acumulà disset, 
tretze de trial

Núria Marquès 
fitxa per al 
CN Sant Feliu

El club ha creat
una secció 
de natació adaptada

Sant Vicenç dels Horts va acollir el Campionat del Baix 
Llobregat i la Copa Catalana júnior i cadet

Una vintena d’esportistes, entitats, directius o equips van ser guardonats 
en la catorzena edició que es va celebrar a la Sala Ibèria

Dani Comas, nou 
rècord de salt 
amb rampa

El gavanenc a situat 
la nova marca 
en 2,70 centímetres

Uns 380 ciclistes van participar 
a la Kàrstica de Vallirana 

Es va celebrar la tretze-
na edició de la Kàrstica 
BTT-Memorial Àngel 

Noguera organitzada per 
al Club Ciclista Pinxo Valli-
rana. Uns 380 participants 
van prendre part en una 
pedalada que va tenir dos 
circuits diferenciats. Marc 
Iniesta (Biciosos), amb un 
temps d’1h20’01’’, va guan-
yar en la Cursa Curta (10 
quilòmetres i 950 de desni-

vell). En la categoria feme-
nina, la guanyadora va ser 
Sònia Piqueras (Club Ciclis-
ta Begues, 1h06’43’’). En la 
Cursa llarga, amb un reco-
rregut de 36 quilòmetres i 
amb 1.575 metres de des-
nivell, es va imposar Oriol 
Frigola, del Club Ciclista 
Celrà, amb un registre de 
2h07’28’’. Maite Pérez (in-
dependent, 3h07’53’’) va 
ser la primera classificada.

La XX edició de la Tra-
vessa Sant Joan Despí-
Montserrat va arribar 

a la vintena edició. Més 
de 1.200 participants van 

prendre part en la prova 
ciclista no competitiva de 
73 quilòmetres organit-
zada per al Club Ciclista 
Sant Joan Despí. Raúl Cas-

telló (Guiamon), amb un 
temps de 3h24’55’’, va ser 
el primer en arribar, se-
guit de Àlex Caballero (RR 
Bikers, 3h25’45’’) i David 
Mateu (Probike, 3h26’17’’). 
En categoria femenina, la 

primera fou Salut Forrellat 
(BTeam, 4h40’36’’). Marta 
Sánchez (Bteam/Bikewo-
men, 4h40’36’’) i Simone 
Friedrich (4h47’16’’) van 
acabar en segon i tercer 
lloc respectivament.

  Travessa Sant Joan Despí-Montserrat

Foto: Ramon Josa

Foto: FCC

Foto: Aj. Sant Feliu
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S’estrena la zona esportiva de 
Ricard Ginebreda de Molins

El Cros de Santa Coloma de 
Cervelló a arribar a la 34a edició

EL PRAT DE LLOBREGAT

El CB Prat Joventut, campió de la 
XVI Lliga Nacional Catalana LEB 

El conjunt dirigit per 
Roberto Sánchez va 
superar l’Actel Força 

Lleida per 68-80 en el Palau 
d’Esports de Granollers i es 
van proclamar campió de la 
XVI Lliga Nacional Catalana 
LEB per primera vegada en 
la seva història. Cal recordar 
que la temporada 2011-12 
va fer-se amb el títol però 
en categoria LEB Argent-. 
El Regal MVP de la final ha 
estat el jugador del CB Prat 
Zoran Nikolic, amb 11 punts, 
7 rebots i 3 assistències.Al 

final del partit, l’entrenador 
del CB Prat Joventut, Roberto 
Sánchez, es va mostrar 
content pel partit del seu 
equip: “En línies generals 
ha estat un enfrontament 
molt intens, tot i que a 
l’inici hem estat una mica 
tous, ens superaven amb 
facilitat. Hem anat creixent 
i hem jugat més ràpids 
i intensos. Els jugadors 
estan treballant molt bé 
durant la pretemporada. 
Aquest títol és una injecció 
de moral i confiança”. 

L’FC Barcelona guanya la 
Supercopa d’hoquei a Sant Just

El Girona elimina al Cornellà de 
la Copa Catalunya Absoluta 

Sant Just Desvern va 
acollir la primera edició 
de la Supercopa de Ve-

terans d’hoquei sobre pat-
ins, una competició creada 
per la Federació Catalana 
de Patinatge i que va comp-
tar amb la col·laboració de 
l’HC Sant Just com a entitat 
col·laboradora. El torneig 
es va celebrar amb un for-
mat de Final a Quatre al Po-

liesportiu Municipal de la 
Bonaigua. A les semifinals, 
el CP Malgrat va perdre 
davant del Mollet HC per 
un ajustat 6 a 8, mentre 
que a l’altra l’FC Barcelona 
es va imposar al FC Cuatro 
Vientos per 1 a 6. A la final, 
el Barça no va tenir cap 
problema per conquerir 
el títol després de vèncer 
per 6 a o al Mollet.

Un solitari gol de 
David Serrano va 
permetre al Giro-

na FC classificar-se per a 
les semifinals de la Copa 
Catalunya Absoluta da-
vant de la UE Cornellà. 
L’enfrontament, que es va 
disputar al vespre al Nou 

Estadi Municipal davant 
de poc més de 100 perso-
nes, corresponia als quarts 
de final de la competició. 
Destacar la reaparició a 
les files cornellanenques, 
set mesos després, de Pep 
Caballé, ja recuperat de la 
seva greu lesió.

Les obres de la segona 
fase de la zona espor-
tiva Ricard Ginebreda 

van finalitzar i les entitats i 
els esportistes van començar 
a utilitzar-les. Els màxims res-
ponsables municipals van 
fer una visita amb els mitjans 
de comunicació per ensen-
yar, per dins i a ple funcio-

nament, com és aquest nou 
equipament que revitalit-
zarà el barri del Canal i que 
ha suposat una inversió su-
perior als 2 milions d’euros. 
La temporada esportiva 
2015-2016 ha començat 
amb grans novetats pel Club 
Halterofília Molins de Rei i el 
Club Judo Molins de Rei. 

Neus Vílchez i Òscar 
Luque es van procla-
mar campions de la 

trenta-cinquena edició del 
Cros 11 de Setembre de 
Santa Coloma de Cervelló. 
Vílchez va fer un temps de 

19’32’’ per recórrer la dis-
tància dels 5.000 metres, 
mentre que Luque ho va 
fer en 17’36’’. La competi-
ció, que es va dividir en di-
ferents curses, va aplegar 
més de 200 atletes.

Amplia aquesta informació a: www.lapremsadelbaix.es
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Els baixllobregatins van vèncer a l’Actel Força Lleida per 60 a 80 en 
una final que es va disputar al Palau d’Esports de Granollers

L’FC Barcelona es va pro-
clamar campió de la 
30a edició del Torneig 

d’Handbol Juvenil ‘Ciutat 
d’Esplugues’. Els blaugrana 
es van imposar a la final al 
KH-7 BM Granollers per 36 
a 23 en partit disputat en el 
Complex Esportiu Municipal 
Les Moreres. L’equip amfitrió, 
el CH Esplugues, va finalitzar 
en tercera posició després 
de guanyar al UE Sarrià per 
26 a 22. A les semifinals, l’FC 
Barcelona va guanyar la UE 
Sarrià per 29 a 16,. Mentre 
que el KH-7 BM Sarrià no va 
vèncer al CH Esplugues per 
31 a 14. El porter del Barça, 
Guillem Pérez, va ser nome-
nat millor porter del torneig, 
mentre que el guardó pel mi-
llor jugador va ser pel vallesà 

del KH7 BM Granollers, Ian 
Peñafeta. La Selecció Catala-
na Cadet Masculina va acabar 
en la sisena posició. Els nois 

dirigits per Toni Gilabert, 
Jesús Fernández i Francesc 
Asensio van aprofitar el tor-
neig com a preparació per 

al Campionat d’Espanya de 
Seleccions Autonòmiques 
que se celebrarà durant el 
mes de gener a Almeria. 

ESPLUGUES DE LLOBREGAT

El Barça guanya la trentena edició 
del Torneig Juvenil d’Handbol 
Els blaugrana es van imposar a la final al KH-7 Granollers per 36 a 
23, mentre que el conjunt amfitrió va acabar en tercera posició 

Atletisme 

Jordi García (The Crew), 
amb un temps de 31’35’’ 
es va imposar a la prova 

dels deu quilòmetres en la 
Cursa Popular del Prat, que 
enguany va arribar a la seva 
trenta-cinquena edició. An-

tonio Godoy (Pratencs AA, 
32’03’’) i Àngel Martínez 
(Nikila Barcelona, 32’49’’) 
van ser segon i tercer res-
pectivament. A la categoria 
femenina, la guanyadora va 
ser Sara Löehr (The Crew, 
36’28’’). Sònia Giménez 
(Pratenc AA, 39’52’’) va ocu-

par la segona plaça i Patricia 
Amador (Bikila Barcelona, 
41’07’’) la tercera. En aques-
ta distància van aconseguir 
arribar un total de 1.145 
atletes. A la distància dels 
tres quilòmetres van parti-
cipar gairebé 500 persones. 
Els tres primers atletes van 

ser representants del CA 
Viladecans. Jesús Hurtado 
810’38’’) va ser el campió 
en categoria masculina, 
seguit de Raúl Villalon-
ga (11’08’’) i Julio Oteros 
(11’18’’). Mentrestant, Carla 
Domínguez (JAS, 11’48’’) 
va ser la primera dona. 

Foto: FCBQ

Foto: FCH




